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Αθήνα, σήµερα στις 12 Νοεµβρίου 2013, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.10’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την προεδρία
του Β’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΚΑΛΑΝΤΖΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα.

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Απόστολο Αλεξό-
πουλο, Βουλευτή Β’ Αθηνών, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1. Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και κ. ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  ο Οργανισµός
Εγγείων Βελτιώσεων της Γ’ Ζώνης Μεσσαρά διαµαρτύρεται γιατί
δραστηριοποιούνται κτηνοτροφικές επιχειρήσεις στο Δήµο Φαι-
στού, χωρίς την απαιτούµενη άδεια.

2. Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο πρόεδρος του περιφερειακού τµή-
µατος Μαγνησίας του τεχνικού επιµελητηρίου Ελλάδος εκφράζει
τη διαµαρτυρία του για την καθυστέρηση του έργου επαναδηµι-
ουργίας της λίµνης Κάρλας µε αποτέλεσµα την περιβαλλοντική
υποβάθµιση του τόπου και αιτείται την άµεση επανεκκίνηση του
έργου.

3. Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο πρόεδρος του Συλλόγου Εκπαι-
δευτικών της Πρωτοβάθµιας Εκπαίδευσης του Νοµού Μαγνη-
σίας εκφράζει την διαµαρτυρία του για τις µετατάξεις των εκπαι-
δευτικών της δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης στην πρωτοβάθµια
,καθώς και για την υποχρηµατοδότηση της εκπαίδευσης, η οποία
καθιστά εξαιρετικά δύσκολη τη λειτουργία των σχολικών µονά-
δων του Νοµού Μαγνησίας.

4. Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ, και κ. ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος
Βιάννου του Νοµού Ηρακλείου εκφράζει τη διαµαρτυρία του για
τη δέσµευση των πόρων από το Περιφερειακό Επιχειρησιακό Πρό-
γραµµα Κρήτης, καθώς και για την µεταφορά των εντεταγµένων
έργων στην επόµενη προγραµµατική περίοδο, η οποία στερεί από
την Τοπική Αυτοδιοίκηση σηµαντικά κονδύλια που αφορούν σε
αναγκαία έργα υποδοµών.

5. Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  αγρότες νεφροπαθείς που υπο-
βάλλονται σε αιµοκάθαρση στο Γενικό Νοσοκοµείο Κατερίνης,
ασφαλισµένοι στον ΟΓΑ διαµαρτύρονται ότι παρά τα όσα προ-
βλέπονται στον Κανονισµό του ΕΟΠΥΥ για δαπάνη που αφορά
µεταφορά ασθενούς, δεν τους καταβλήθηκαν τα αντίστοιχα
έξοδα από 1-5-2012 έως 31-12-2012.

6. Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΓΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµος Κάσου αιτείται τροποποι-
ήσεις των δροµολογίων της ακτοπλοϊκής και αεροπορικής σύν-
δεσης του νησιού, καθώς επίσης και τη µείωση της τιµής των ει-
σιτηρίων για τις αεροπορικές µετακινήσεις.

7. Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και κ.
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  η Περιφερει-
ακή Ένωση Δήµων Κρήτης αιτείται την εξασφάλιση των απαραί-
τητων πιστώσεων για την πρόσληψη των εκπαιδευτικών που έχει
ανάγκη ο Νοµός Ηρακλείου.

8. Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία Ενώ-
σεων Προσωπικού του Λιµενικού Σώµατος εκφράζει τη διαφωνία
της στην υποβάθµιση του Υπολιµεναρχείου Σκάλας Κατερίνης
και στη διακοπή λειτουργίας του Λιµενικού σταθµού Πλαταµώνα.

9. Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλ-
λήλων Θεσσαλονίκης αιτείται τη συµµετοχή σε κατατακτήριες
εξετάσεις για τα πανεπιστήµια και των αποφοίτων υπερδιετών
και διετών Ανωτάτων και Ανωτέρων Σχολών Φοίτησης.

10. Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Ίδρυµα Στήριξης του Πολυδύναµου
Περιφερειακού Ιατρείου Σερίφου  επισηµαίνει την ανάγκη  κάλυ-
ψης παιδιατρικών υπηρεσιών υγείας στη Νήσο Σέριφο.

11. Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και κ.
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος
Χερσονήσου του Νοµού Ηρακλείου αιτείται την αναθεώρηση του
Επιχειρησιακού Προγράµµατος «Ενίσχυση της Προσπελασιµό-
τητας 2007-2013» διότι επηρεάζει σηµαντικά έργα της Κρήτης.

12. Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’
Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία  οι υποψήφιοι προς διορισµό διακριθέντες αθλητές,
βάσει του ν. 2725/1999 αιτούνται την ολοκλήρωση της διαδικα-
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σίας που αφορά τον διορισµό τους.

13. Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Δηµητριάδης Ιωάννης αιτείται
την επανεξέταση του πλαισίου της κατά προτεραιότητα µετάτα-
ξης ή µεταφοράς των τρίτεκνων υπαλλήλων.

14. Η Βουλευτής Λακωνίας κ. ΦΕΒΡΩΝΙΑ ΠΑΤΡΙΑΝΑΚΟΥ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  οι τοπικοί φορείς του Δήµου Σπάρτης
αιτούνται τη βελτίωση του οδικού δικτύου της Εθνικής Οδού
Σπάρτης-Μεγαλόπολης στο 3ο χιλιόµετρο.

15. Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και κ. ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  τα Επιµελητή-
ρια της Κρήτης διαµαρτύρονται για αφαίρεση πόρων από την
Κρήτη στο πλαίσιο της αναθεώρησης του ΕΣΠΑ.

16. Ο Βουλευτής Φλωρίνης κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΓΕΡΜΑΝΙΔΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Παύλος Σολάκης αιτείται να
ενηµερωθεί σχετικά µε τους λόγους καθυστέρησης καταβολής
της διαδοχικής σύνταξής του, (εξαιτίας αναπηρίας) από το ΙΚΑ.

17. Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ κατέθεσε δη-
µοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη διακοπή λειτουρ-
γίας του Ταµείου της ΔΕΗ στον Πύργο Ηλείας λόγω ένοπλης
ληστείας από το 2011.

18. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Ιατρών του Εθνικού Ορ-
γανισµού Παροχής Υπηρεσιών Υγείας αιτείται τη συγκρότηση,
επιτροπής µεταξύ Υπουργείου Υγείας και ένωσης Ιατρών
ΕΟΠΥΥ, για την εξέταση σοβαρών θεσµικών θεµάτων.

19. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Εθνική Συνοµοσπονδία
Ατόµων µε Αναπηρία διαµαρτύρεται για την υπαγωγή των ατό-
µων µε αναπηρία στο νοµοσχέδιο του Υπουργείου Οικονοµικών
για τον Ενιαίο Φόρο Ακινήτων.

20. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Συνδικαλιστική Οµο-
σπονδία Νοσηλευτικού Προσωπικού παραθέτει τις προτάσεις
της για την χρηµατοδότηση του συστήµατος υγείας, καθώς επί-
σης και για τη δηµιουργία ενός ολοκληρωµένου δικτύου δοµών
παροχής Πρωτοβάθµιας Φροντίδας Υγείας.

21. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την πώληση του
Ραδιοµέγαρου της Παλαιάς ΕΡΤ στο Ταµείο Αξιοποίησης Ιδιωτι-
κής Περιουσίας του Δηµοσίου.

22. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στα προγράµ-
µατα κατασκηνώσεων για την επόµενη χρονιά αλλά και για τον
τρόπο που ο Υπουργός Εργασίας προσπαθεί να φανεί φιλολαϊ-
κός µέσω αυτών των ενεργειών.

23. Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ κατέθεσε δη-
µοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε ελλείψεις εκπαιδευτι-
κού προσωπικού στο 2ο Λύκειο Αµαλιάδας.

24. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά ελλεί-
ψεις σε πολλές ειδικότητες, όπως αυτή του οδοντοτεχνίτη, στον
ΕΟΠΥΥ Ηρακλείου Κρήτης.

25. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά διαµαρ-
τυρία των κατοίκων του Μάλεµε στο ενδεχόµενο εκποίησης του
αεροδροµίου της περιοχής.

26. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στη διά-
λυση της Τράπεζας Διατήρησης Γενετικού Υλικού, µε αποτέλε-
σµα να κινδυνεύει άµεσα η διατροφική µας κληρονοµιά.

27. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Εµπορικός Σύλλογος
Ηρακλείου αιτείται την ιατροφαρµακευτική κάλυψη για όλους
τους ασφαλισµένους, ανεξαρτήτως οφειλών, το διαχωρισµό του
κλάδου υγείας και σύνταξης και την υιοθέτηση µια σειρά ακόµη
προτάσεων για τον ΟΑΕΕ.

28. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Φορέας Διαχείρισης
Στερεών Αποβλήτων Βόρειας Πεδιάδας ΑΕ ΟΤΑ στο Δήµο Χερ-
σονήσου Κρήτης αιτείται τη χορήγηση επιδόµατος ανθυγιεινής
εργασίας σε εργαζόµενους σε ΧΥΤΑ και σταθµούς µεταφόρτω-
σης απορριµµάτων.

29. Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Γο-
νέων και Κηδεµόνων Σαντραπείας Αττικής Σχολής Μεγίστης Κα-
στελλόριζου εκφράζει την αντίθεσή του στη λειτουργία του σχο-
λείου ως διθέσιο µε ολοήµερο, επειδή θα πολλαπλασιάσει τα ήδη
υπάρχοντα µαθησιακά προβλήµατα.

30. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Λειτουργών Τεχνικής
και Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης Ηρακλείου Κρήτης εκφράζει
τη διαµαρτυρία του για την απορρύθµιση και διάλυση των δοµών
της επαγγελµατικής και τεχνικής εκπαίδευσης που ξεκίνησε το
καλοκαίρι του 2013.

31. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην κρί-
σιµη πορεία της οικονοµίας και στη συνοχή της κυβέρνησης.

32. Η Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΑΣΗΜΙΝΑ ΣΚΟΝΔΡΑ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  οι Σχολικοί Φύλακες Κτηρίων του Δήµου
Καρδίτσας αιτούνται την υπογραφή κοινής υπουργικής απόφα-
σης για την επιστροφή τους στα σχολεία, ως επιστάτες.

33. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Συντεχνία Αρτοποιών Αθηνών
Προαστίων και Περιχώρων, εκφράζει τη δυσαρέσκειά της, για
την επιβολή έκτακτου φόρου µε αναδροµική ισχύ στις πωλήσεις
φυσικού αερίου.

34. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Διοικητικού Προσω-
πικού του Πανεπιστηµίου Θεσσαλίας διαµαρτύρεται για την
εισαγωγή στο Δηµοσιοϋπαλληλικό κώδικα του πειθαρχικού πα-
ραπτώµατος της µη συµµόρφωσης στην ατοµική ηλεκτρονική
απογραφή προσόντων εντός οριζόµενης προθεσµίας, µε προ-
βλεπόµενη ποινή την αργία.

35. Ο Βουλευτής Κερκύρας κ. ΣΤΕΦΑΝΟΣ ΣΑΜΟΪΛΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  η Επιτροπή Πρωτοβουλίας Κατοί-
κων Εργατικών Κατοικιών του Οικισµού «Κέρκυρα ΙV Κουλίνα»
αιτείται την επιβεβληµένη µετεγκατάσταση των οικιστών λόγω
υψηλής επικινδυνότητας των κτηρίων και την ανακατασκευή των
εργατικών κατοικιών.

36. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η εταιρεία «ΑΦΟΙ ΓΕΩΡΓΙΟΥ ΑΕ»
αιτείται την επιβεβληµένη παρέµβαση του ελληνικού κοινοβου-
λίου για την προστασία του δηµόσιου συµφέροντος, σχετικά µε
την παροχή και τη διαχείριση των εγγυήσεων του ελληνικού δη-
µοσίου αλλά και των κρατικών ενισχύσεων προς τις επιχειρήσεις.

37. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
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τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Ιωάννης Βορδογιάννης, επιση-
µαίνει την ανάγκη για αξιοποίηση της νοµίµως εκµισθωθείσας
λατοµικής έκτασης ζεολίθου στα Πετρωτά Βορείου Έβρου,
καθώς παρανόµως δεν χορηγείται η σχετική άδεια εκµετάλλευ-
σης.

38. Η Βουλευτής Σάµου κ. ΑΓΝΗ ΚΑΛΟΓΕΡΗ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο Δήµαρχος Ικαρίας διαµαρτύρεται για τη µεί-
ωση των τριών κατοχυρωµένων δροµολογίων της άγονης γραµ-
µής σύνδεσης του Αγίου Κηρύκου µε τους Φούρνους και τον Πει-
ραιά.

39. Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Εµποροεπαγγελµατικός και Βιο-
τεχνικός Σύλλογος Τήνου, παραθέτει τις προτάσεις του, µε
σκοπό την οριστική λύση του προβλήµατος του ασφαλιστικού
οργανισµού των ελευθέρων επαγγελµατιών.

40. Ο Βουλευτής Ζακύνθου κ. ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ-ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΟΝ-
ΤΟΝΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  το Περιφερειακό Συµ-
βούλιο Ιονίων Νήσων αιτείται την αναβάθµιση των δικτυακών
υποδοµών και των ευρυζωνικών υπηρεσιών στο νησί της Ζακύν-
θου.

41. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά  σενά-
ρια για την κατάργηση των δηµοτικών υπηρεσιών καθαριότητας.

42. Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΑΓΑΡΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Διευθυντής της ΔΟΥ Κορίνθου αιτείται
τη µείωση των τιµών ανά τετραγωνικό µέτρο για τον προσδιορι-
σµό του Φόρου Ακίνητης Περιουσίας των οικοπέδων του Νοµού
Κορινθίας.

43. Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Θήρας επισηµαίνει την
ανάγκη να καλυφθούν τα κενά σε εκπαιδευτικό προσωπικό των
σχολείων Θήρας και Θηρασίας.

44. Η Βουλευτής Τρικάλων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ ΔΡΙΤΣΕΛΗ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων του
3ου και 32ου Δηµοτικού Σχολείου Τρικάλων επισηµαίνει την
ανάγκη να αποκατασταθούν άµεσα τα τεχνικά προβλήµατα των
κτηρίων του 3ου και 32ου Δηµοτικού Σχολείου Τρικάλων.

45. Ο Βουλευτής Κοζάνης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΣΑΠΙΔΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία οι Σχολικοί φύλακες Πτολεµαΐδος - Κοζά-
νης αιτούνται την επανεξέταση της λειτουργίας του θεσµού των
σχολικών φυλάκων, έστω και µε διαφορετική δοµή.

46. Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία οι Αλιευτικοί Σύλλογοι, Δήµου
Κατερίνης «Θερµαϊκός Πρόοδος», Δήµου Πύνδας-Κολινδρού και
«Δίου Ολύµπου» διαµαρτύρονται για την παραβίαση των ζωνών
που λειτουργούν ως ιχθυογεννητικοί σταθµοί και για τη διακοπή
της δορυφορικής παρακολούθησης, που θα παρείχε τη δυνατό-
τητα της βεβαίωσης της παράβασης.

47. Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύλλογος Πα-
ραπληγικών, παραθέτει τις προτάσεις του, για µια αξιοπρεπή δια-
βίωση των παραπληγικών ατόµων, προκειµένου να µη γίνουν τα
θύµατα της εισοδηµατικής πολιτικής που επιβάλλεται.

48. Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Φυσικών Προσώ-
πων Οµολογιούχων του ελληνικού δηµοσίου διαµαρτύρεται γιατί
υφίστανται τα βάρβαρα µέτρα για την αντιµετώπιση της κρίσης,
µε απολύσεις, µειώσεις µισθών και χαράτσια, έχοντας ήδη πλη-
ρώσει µε τη δήµευση των αποταµιεύσεών τους.

49. Οι Βουλευτές, Σερρών κ. ΑΦΡΟΔΙΤΗ ΣΤΑΜΠΟΥΛΗ και Α’
Θεσσαλονίκης κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΑΜΑΝΑΤΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά
µε την οποία  ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθµιας Εκπαί-
δευσης του Νοµού Σερρών αιτείται τη µη  αντικατάσταση του δι-
ευθυντή εκπαίδευσης στην Πρωτοβάθµια Εκπαίδευση Σερρών,
γιατί θα φέρει αναστάτωση στα σχολεία και δυσλειτουργία στα
υπηρεσιακά συµβούλια.

50. Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η κ. Ρίζου Μαρία, αιτείται την µετάθεση
του κ. Ρίζου Σωτήριου σε στρατιωτική µονάδα στο Νοµό Αττικής,
λόγω οικονοµικών προβληµάτων.

51. Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  οι Αλιευτικοί Σύλλογοι, Δήµου
Κατερίνης «Θερµαϊκός Πρόοδος», Δήµου Πύνδας-Κολινδρού,
Δίου Ολύµπου και ο σύλλογος Μυδοκαλλιεργητών Μακρυγιαλού
εκφράζουν την αντίθεσή τους σε αλλαγή χρήσης και κατασκευή
εµπορικού λιµένα στη θέση του ήδη υπάρχοντα λιµένα της Γρί-
τσας Δίου Ολύµπου, γιατί θα επιβαρυνθεί η ποιότητα των υδά-
των, µε αρνητικά αποτελέσµατα για τα αλιεύµατα και τον
τουρισµό της περιοχής.

52. Ο Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΑΛΙΑΔΟΥΡΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Σοφάδων  αιτείται την
µη καταβολή του τέλους επιτηδεύµατος χρήσης 2012 σε χωριά
µε πληθυσµό κάτω από πεντακόσιους κατοίκους.

53. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε δύο θέ-
µατα που βρίσκονται στο ανακριτικό στάδιο υπόθεσης, όπου
εµπλέκεται πρώην προϊστάµενος της Πολεοδοµίας και πρώην
υπάλληλος του πρώην Δήµου της ανατολικής Αιγιάλειας.

54. Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στα ζη-
τήµατα που έχουν σχέση µε την επιβίωση των ατόµων µε αναπη-
ρία και τη λήψη προστατευτικών µέτρων, για την αποφυγή της
πλήρους και οριστικής τους φτωχοποίησης.

55. Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΑΣΜΑΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία οι Διακριθέντες Αθλητές αιτούνται
την ολοκλήρωση της διαδικασίας που αφορά στον διορισµό τους
βάσει του ν.2725/1999

56. Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Κώστας Πασσιάς παραθέ-
τει τις προτάσεις του για την αύξηση εσόδων του κράτους και
την καταστολή της εισφοροδιαφυγής και φοροδιαφυγής.

57. Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην
εξεύρεση άµεσης λύσης για την προστασία των ατόµων µε ανα-
πηρία και των οικογενειών τους από την οικονοµική και κοινωνική
εξαθλίωση. 

58. Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΝΤΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Πηνειού του Νοµού
Ηλείας αιτείται τη διατήρηση της λειτουργίας του Κέντρου
Υγείας Γαστούνης διότι είναι το µεγαλύτερο σε διαχείριση αριθ-
µού περιστατικών στην περιοχή.

59. Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία  ο Σύλλογος Γονέων µε Τρία Παιδιά του
Νοµού Κορινθίας αιτείται την υιοθέτηση πρότασης της Πανελ-
λαδικής Ένωσης Συλλόγων Πολυτέκνων Οικογενειών µε τρία
τέκνα σχετικά µε τον ενιαίο φόρο ακινήτων.

60. Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Εµπορικών Συλλόγων Πελο-
ποννήσου και Νοτιοδυτικής Ελλάδος και οι Εµπορικοί Σύλλογοι
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Κορίνθου και Κιάτου «Ο Ερµής» αιτούνται την υιοθέτηση προτά-
σεών τους για τον ΟΑΕΕ, προκειµένου να καταστεί βιώσιµος και
να εξασφαλίζει αξιοπρεπείς όρους ασφάλισης στους ασφαλισµέ-
νους.

61. Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλ-
λήλων Ροδόπης και η Ένωση Αξιωµατικών Ελληνικής Αστυνοµίας
Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης διαµαρτύρεται για τις ελλεί-
ψεις αστυνοµικού προσωπικού και τα τεράστια προβλήµατα που
δηµιουργεί αυτή η κατάσταση σε όλη την κοινωνία και αιτείται
την αναβάθµιση της εκπαίδευσης των επιτυχόντων στις Αστυνο-
µικές Σχολές.

62. Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Θανάσης Μαρκαντώνης (Χη-
µικός Μηχανικός ΕΜΠ), αιτείται τη συνταξιοδότηση γονέα µε εί-
κοσι επτά χρόνια εργασίας και τέσσερα ανήλικα παιδιά, ένα εκ
των οποίων έχει 67% ποσοστό αναπηρίας.

63. Ο Βουλευτής Φλωρίνης κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΓΕΡΜΑΝΙΔΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η ΕΛΜΕ Φλώρινας, αιτείται την
ίδρυση Επαγγελµατικού Λυκείου στη Φλώρινα.

64. Η Βουλευτής Σερρών κ. ΑΦΡΟΔΙΤΗ ΣΤΑΜΠΟΥΛΗ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Γονέων και κηδεµόνων
του Λυκείου Νέου Σκοπού Σερρών διαµαρτύρεται για την µη το-
ποθέτηση µαθηµατικού στο Γενικό Λύκειο Νέου Σκοπού Σερρών.

65. Βουλευτής Νοµού Αττικής κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΤΖΑΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Ασπροπύργου αιτείται
να εξαιρεθεί το Ιατρείο ΕΟΠΥΥ Ασπροπύργου από οποιοδήποτε
σχέδιο αναστολής των ιατρείων της περιοχής, καθώς είναι η µό-
νη µονάδα που εξυπηρετεί σαράντα χιλιάδες κατοίκους και δέκα
χιλιάδες εργαζόµενους στη Βιοµηχανική περιοχή.

66. Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Άνδρου  διαµαρτύ-
ρεται για τις κενές θέσεις καθηγητών στα ΕΠΑΛ Άνδρου.

67. Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Κόνιτσας  αιτείται τη
µείωση του εκτάκτου ειδικού τέλους ακινήτων στα αποµακρυ-
σµένα χωριά του Δήµου Κόνιτσας.

68. Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Προσωπικού Λιµενικού
Σώµατος Κεντρικής Μακεδονίας διαµαρτύρεται γιατί τα Λιµενικά
καταστήµατα Νέου Μαρµαρά και Νέας Μηχανιώνας αδυνατούν
να φιλοξενήσουν προσωπικό και συναλλασσόµενους πολίτες, µε
κίνδυνο πολλές φορές τη σωµατική ακεραιότητα των ευρισκοµέ-
νων εντός του κτηρίου.

69. Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο Κωνσταντίνος Πέτσιος αιτείται τη
ρύθµιση των οφειλών του προς το δηµόσιο λόγω σοβαρών και
δικαιολογηµένων αδυναµιών εκπλήρωσης των συµβατικών του
υποχρεώσεων.

70. Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και κ.
ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος
Γονέων και Κηδεµόνων των 1ου, 2ου και 3ου Ειδικών Δηµοτικών
Σχολείων του Νοµού Ηρακλείου επισηµαίνει την άµεση ανάγκη
τοποθέτησης προσωπικού για τα Ειδικά Δηµοτικά Σχολεία του
νοµού, προκειµένου οι µαθητές να έχουν τη δυνατότητα παρα-
κολούθησης των σχολικών προγραµµάτων.

71. Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο αγροτικός Συνεταιρισµός Μυ-
δοκαλλιεργητών Μακρυγιαλλού και αλιευτικοί Σύλλογοι του Νο-
µού Πιερίας εκφράζουν τη διαφωνία τους στην υποβάθµιση του

Υπολιµεναρχείου Σκάλας Κατερίνης και στη διακοπή λειτουργίας
του Λιµενικού σταθµού Πλαταµώνα.

72. Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΙΟΡΔΑΝΗΣ (ΔΑΝΗΣ) ΤΖΑΜΤΖΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η κ. Γαρυφαλλιά Κόρακα δια-
µαρτύρεται γιατί η αίτηση ειδικότητας που έκανε ως ιατρός στο
Γενικό Νοσοκοµείο Καβάλας  δεν αντιµετωπίστηκε ως έπρεπε µε
αποτέλεσµα να χαθούν οι  προθεσµίες υποβολής, κατατάσσον-
τάς την δέκα θέσεις χαµηλότερα.

73. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε ποινικές
διώξεις που έχουν ασκηθεί σε σύµβουλο του περιφερειάρχη Ατ-
τικής.

74. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στο Υπουργείο
Εσωτερικών της Βουλγαρίας και το οποίο ισχυρίζεται ότι η φε-
ρόµενη µητέρα του τετράχρονου κοριτσιού είχε δηλώσει ότι γέν-
νησε το παιδί στην Πάτρα.

75. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε αντιπαρά-
θεση του Δηµάρχου Αιγιάλειας µε πρώην συνεργάτη του και
στέλεχος του ιδίου δήµου, για τα χρέη της ΔΗΠΕΚΑ.

76. Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Αντιδήµαρχος Κοινωνικής
Προστασίας, Παιδείας και Πολιτισµού του Δήµου Βόλου αιτείται
την τακτοποίηση, µε νοµοθετική ρύθµιση, του ζητήµατος της σί-
τισης των µαθητών του Μουσικού Σχολείου Βόλου.

77. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο κρί-
σιµο θέµα της χωροθέτησης εγκεκριµένων χώρων αξιοποίησης
ή διάθεσης αποβλήτων εκσκαφών, κατασκευών και κατεδαφί-
σεων (ΑΕΚΚ).

78. Ο Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΔΡΙΤΣΑΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Ναυτών Εµ-
πορικού Ναυτικού καταγγέλλει το πογκρόµ απολύσεων σε όλα
τα ακτοπλοϊκά πλοία, κατ εφαρµογή του ν. 4150/13.

79. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο αφορά στον µη εκτε-
λωνισµό αναγκαίου ασθενοφόρου για τους κατοίκους της
Αχαϊας, λόγω γραφειοκρατίας του Δηµοσίου.

80. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην έφο-
δο της Δίωξης Ναρκωτικών στο Μητροπολιτικό κοινωνικό ιατρείο
του Ελληνικού και στο ιατρείο των Γιατρών του κόσµου.

81. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε ατύ-
χηµα δεκαεννιάµηνου κοριτσιού µετά από κακή συντήρηση στην
παιδική χαρά της πλατείας της Παναχαϊκής στην Πάτρα.

82. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία αναφέρεται σε παράνοµη ανάθεση
εργασίας σε ιδιωτική εταιρεία  για τη  φύλαξη του Πανεπιστηµια-
κού Γενικού Νοσοκοµείου Πατρών.

83. Ο Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΔΡΙΤΣΑΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Επιτροπή Εγχωρίου Περιουσίας
Κυθήρων-Αντικυθήρων διαµαρτύρεται για την εγκριθείσα ακινη-
σία του πλοίου «Βιτσέντσος Κορνάρος» της εταιρείας ΛΑΝΕ από
1-11-2013 έως 30-12-2013, χωρίς τη δροµολόγηση άλλου πλοίου,
για την αντικατάστασή του.

84. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
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τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε αίτηµα
του Συλλόγου, ΑγκαλιάΖΩ, για την δηµιουργία Μονάδας Ανακου-
φιστικής Φροντίδας σε καρκινοπαθείς τελικού σταδίου.

85. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας σύµφωνα µε το οποίο οι
µαθητές της Γ’ τάξης του Λυκείου Σφακίων δεν διδάσκονται βα-
σικά µαθήµατα λόγω  έλλειψης εκπαιδευτικών.

86. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην ανα-
στολή λειτουργίας του Τοµέα Αποκατάστασης Σεισµοπλήκτων
της Πάτρας µε αποτέλεσµα να υπάρχουν σοβαρές εκκρεµότητες
προς τους δικαιούχους αποζηµιώσεων.

87. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία τα Επιµελητήρια των Νο-
µών της Κρήτης διαµαρτύρονται για την αφαίρεση πόρων από
την Κρήτη, στο πλαίσιο της αναθεώρησης του ΕΣΠΑ.

88. Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στον διε-
θνή διαγωνισµό για τα απορρίµµατα της Πελοποννήσου και το
«στηµένο» παρασκήνιο.

89. Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Εργοληπτών-Κατα-
σκευαστών Δηµοσίων Ιδιωτικών Έργων-Εργολάβων, Οικοδόµων-
Διαχειριστών-Εκµεταλλευτών Ακινήτων Ελλάδος εκφράζει τον
προβληµατισµό της για το νοµοσχέδιο που αφορά στον ενιαίο
φόρο ακινήτων και κάνει λόγο για κίνδυνο κατάρρευσης του κλά-
δου, από τις συνεχιζόµενες φοροεπιβαρύνσεις.

90. Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Πολυξένη Καρκαλά αιτείται
την ανάγκη ρύθµισης των χρεών των µικρών ξενοδοχειακών µο-
νάδων σύµφωνα µε το νόµο 3869/10.

91. Η Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΑΣΗΜΙΝΑ ΞΗΡΟΤΥΡΗ -
ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΑΡΗ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία
Βιοτεχνών Υδραυλικών Ελλάδας αιτείται την έκδοση υπουργικής
απόφασης, η οποία θα διασφαλίζει ότι µε την κατάθεση ή κατα-
χώρηση της υπεύθυνης δήλωσης καλής εκτέλεσης στα κατά τό-
πους σωµατεία υδραυλικών θα προσκοµίζεται και αντίγραφο
τιµολογίου, ή απόδειξη παροχής υπηρεσιών, µε σκοπό την προ-
στασία  του καταναλωτή και τον περιορισµό της φοροδιαφυγής.

92. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Επαγγελµατιών,
Βιοτεχνών και  Εµπόρων του Νοµού Ηρακλείου διαµαρτύρεται
για την άρνηση των Ελληνικών Τραπεζών να παραλάβουν δηλώ-
σεις καταθετών του άρθρου 20 του ν.4161/2013 περί ακατάσχε-
του των τραπεζικών λογαριασµών.

93. Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Ανάφης του Νοµού Κυ-
κλάδων διαµαρτύρεται για την παντελή έλλειψη ιατρικού προ-
σωπικού στο Πολυδύναµο Περιφερειακό Ιατρείο Ανάφης.

94. Ο Βουλευτής Έβρου κ. ΜΑΡΙΝΟΣ ΟΥΖΟΥΝΙΔΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο κ. Χατζηαντωνάκης Θεόδωρος διαµαρ-
τύρεται για τη διακοπή της αναπηρικής του σύνταξης καθώς πρό-
σφατα του µειώθηκε το ποσοστό αναπηρίας από 70% σε 58%.

95. Ο Βουλευτής Έβρου κ. ΜΑΡΙΝΟΣ ΟΥΖΟΥΝΙΔΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  οκτώ υπάλληλοι της τοπικής αυτοδιοίκη-
σης του Δήµου Ορεστιάδας αιτούνται την αποσαφήνιση της µο-
ριοδότησής τους, ανάλογα µε τα προσόντα τους.

96. Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Εµπορικός Σύλλογος Βόλου και
Νέας Ιωνίας αιτείται την υιοθέτηση της πρότασης της Εθνικής
Συνοµοσπονδίας Ελληνικού Εµπορίου για την κεφαλαιοποίηση
των οφειλών των εµπόρων και λοιπών επαγγελµατιών προς τον
ΟΑΕΕ.

97. Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία  ο Εµπορικός Σύλλογος Ξυλοκάστρου του
Νοµού Κορινθίας παραθέτει τις προτάσεις του για µια οριστική
λύση του προβλήµατος των ασφαλισµένων εµπόρων του ΟΑΕΕ.

98. Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος του ΤΕΙ Θεσσαλίας
αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά στη χρηµατοδότηση
του εν λόγω ιδρύµατος για τη σίτιση των σπουδαστών του.

99. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Βιάννου του
Νοµού Ηρακλείου εκφράζει την διαµαρτυρία του για την επιβολή
του ενιαίου φόρου ακινήτων στα αγροτεµάχια.

100. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµάδα Εκπαιδευτικών σε Δια-
θεσιµότητα  Περιφέρειας Κρήτης αιτείται την άµεση λειτουργία
των τοµέων- ειδικοτήτων στην τυπική δευτεροβάθµια εκπαίδευση
και την επαναφορά τους στις οργανικές τους θέσεις.

101. Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΑΓΑΡΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Εµπορικός Σύλλογος Κορίνθου αιτείται
την υιοθέτηση των προτάσεών του για την οριστική λύση του
προβλήµατος του ΟΑΕΕ και για τη βιωσιµότητά του στο µέλλον. 

102. Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Εθνική Συνοµοσπονδία Ατό-
µων µε Αναπηρία επισηµαίνει τη λήψη άµεσων µέτρων προστα-
σίας των ατόµων µε αναπηρία και των οικογενειών τους.

103. Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Επιχειρη-
µατιών Ιδιοκτητών Στεγασµένων Σταθµών Αυτοκινήτων ΠΕΕΙΣΣΑ
εκφράζει τη διαµαρτυρία της για την επιβολή του Ενιαίου φόρου
ακινήτων στα κτήρια των πάρκινγκ.

104. Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία Ιδιοκτητών
Κέντρων Ξένων Γλωσσών  αιτείται την απάλειψη των παθογε-
νειών που υπάρχουν στο θεσµικό πλαίσιο αποδοχής πιστοποιητι-
κών γλωσσοµάθειας για διορισµούς στο δηµόσιο.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 843/24-08-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Κουτσογιαννακόπουλου Κωνσταντίνου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.
29960/22-10-2013 έγγραφο από τον Υφυπουργό Πολιτισµού και
Αθλητισµού η ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 2176/30-09-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Αυγενάκη Ελευθερίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 856/24-10-2013

έγγραφο από τον Υπουργό Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρω-
πίνων Δικαιωµάτων η ακόλουθη απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 2343/04-10-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Κακλαµάνη Νικήτα δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 876/24-10-2013 έγ-

γραφο από τον Υπουργό Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπί-
νων Δικαιωµάτων η ακόλουθη απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 2348/04-10-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Νικολόπουλου Νικόλαου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. Φ.900α/9818/

13598/24-10-2013 έγγραφο από την Αναπληρώτρια Υπουργό
Εθνικής Άµυνας η ακόλουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των 

ΑΝΑΦΟΡΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Θα συζητηθεί η τέταρτη µε αριθµό 1725/17-9-2013 ερώτηση
πρώτου κύκλου του Βουλευτή Λαρίσης του Κοµµουνιστικού Κόµ-
µατος Ελλάδας κ. Γεωργίου Λαµπρούλη προς τον Υπουργό
Υγείας, σχετικά µε τα προβλήµατα του Νοσοκοµείου Ιεράπετρας.

Κύριε συνάδελφε, έχετε τον λόγο.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Η ερώτησή µου αφορά το Νοσοκοµείο Ιεράπετρας. Η κατά-

σταση των νοσοκοµείων γενικά στο Νοµό Λασιθίου είναι τραγική.
Είναι τεράστια τα προβλήµατα και λόγω υποχρηµατοδότησης
αλλά και λόγω έλλειψης προσωπικού, υποστελέχωσης. 

Ένα από αυτά τα νοσοκοµεία είναι το Νοσοκοµείο της Ιεράπε-
τρας, το οποίο καλύπτει σε υγειονοµικές υπηρεσίες τα 2/3 του
νοµού συν ένα µεγάλο µέρος του Νοµού Ηρακλείου λόγω γεω-
µορφολογίας της περιοχής, µε αποτέλεσµα τη µεγάλη ζήτηση
υπηρεσιών υγείας από το Νοσοκοµείο, το οποίο, βεβαίως, κατά
τους θερινούς µήνες και κατά την τουριστική περίοδο επιβαρύ-
νεται µε την προσέλευση τουριστών. 

Τα προβλήµατα είναι καταγεγραµµένα και στην ερώτηση. Θα
αναφερθώ και στο δεύτερο µέρος της τοποθέτησής µου. 

Το ζήτηµα –κι αυτό που ζητούµε εµείς από τον Υπουργό- είναι
να τοποθετηθεί σε ό,τι αφορά τις ελλείψεις σε προσωπικό, που
είναι, βεβαίως, οξυµµένο σε όλα τα τµήµατα του νοσοκοµείου,
αλλά πολύ πιο οξυµµένο σε ό,τι αφορά την Παθολογική και Χει-
ρουργική Κλινική. Το καλοκαίρι ήδη η Παθολογική αδυνατώντας
να εφηµερεύσει, λειτουργούσε -ή εφηµέρευε, αν θέλετε- για δε-
καπέντε µέρες το µήνα από τον Ιούλιο και πέρα, όπως, επίσης, η
Χειρουργική από το Σεπτέµβριο, αντίστοιχα, µπορεί να καλύπτει
εφηµεριακά µόνο το µισό µήνα. 

Από εκεί και πέρα, το ερώτηµα είναι εάν θα ανταποκριθεί ο
Υπουργός, το Υπουργείο, η Κυβέρνηση στη στελέχωση του νο-
σοκοµείου λόγω των τεράστιων ελλείψεων σε προσωπικό, όπως,
επίσης και στις ανάλογες πιστώσεις, χρηµατοδοτήσεις, ούτως
ώστε να αντεπεξέλθει το νοσοκοµείο στα έξοδα και στις ελλεί-
ψεις υλικών που έχει. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Υπουργέ, έχετε
το λόγο. 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ - ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Ευ-
χαριστώ πάρα πολύ, κύριε Πρόεδρε. 

Κύριε συνάδελφε, να εικάσω από την ερώτηση ότι θεωρείτε
πως έχουµε τραγικές ελλείψεις µόνο στην Ιεράπετρα ή η ερώ-
τηση είναι καθ’ άπασα την επικράτεια; 

Το λέω υπό την εξής έννοια: Ελλείψεις έχουµε σχεδόν σε όλα
τα νοσοκοµεία. Δεν ήρθα εδώ για να σας υποκριθώ ότι διάγουµε
κάποια περίοδο µεγίστης ευηµερίας και ότι όλα πάνε καλά.
Έχουµε προβλήµατα. 

Όµως, πρέπει να σας πω ότι ειδικά για το Γενικό Νοσοκοµείο
της Ιεράπετρας τα προβλήµατα δεν είναι περισσότερο οξυµµένα
από ό,τι σε άλλες περιοχές. Αντιθέτως, το κράτος -όπως θα σας
πω στη συνέχεια και θα σας το παρουσιάσω και µε τα σχετικά
στοιχεία- φροντίζει το Νοσοκοµείο της Ιεράπετρας στο µέτρο
του εφικτού και των σηµερινών συνθηκών. 

Πρέπει, δε, να σας πω -επειδή στην ερώτησή σας υπάρχουν
κάποια σκέλη για το αν θα υποβαθµιστεί, αν θα αλλάξει χαρα-
κτήρα και όλα αυτά τα οποία ξέρετε και γράφετε- ότι αφού ολο-
κληρώσαµε την πρώτη φάση της κινητικότητας στην Αττική και
στη Θεσσαλονίκη, εκκρεµεί –όπως ξέρετε- και το σχετικό σχέδιο
που θα παρουσιασθεί την επόµενη εβδοµάδα. Το οριστικό σχέ-
διο, βάσει των προτάσεων των διοικητών των διαφόρων Υγειονο-
µικών Περιφερειών, θα αποφασιστεί στο ΚΕΣΥΠΕ –το ΚΕΣΥΠΕ
είναι το αρµόδιο Συµβούλιο του Υπουργείου Υγείας- της Παρα-
σκευής. Άρα, άλλη εβδοµάδα θα µπορούσα να σας καταθέσω
και το σχέδιο για το Νοµό Λασιθίου, αν υπάρχει και πώς υπάρχει. 

Επειδή δεν θέλω να φαίνεται ότι υπεκφεύγω, πριν µιλήσω συγ-
κεκριµένα για τους γιατρούς –εννοώ σε σχέση µε την ερώτηση
και το αν θα αλλάξει χαρακτήρα κλπ. που γράφετε µέσα- πρέπει
να σας πω ότι από τη συνολική Υγειονοµική Περιφέρεια της Κρή-

της στο Νοµό Λασιθίου υπάρχει η ιδιοµορφία να υπάρχουν τρία
νοσοκοµεία και ένα κέντρο υγείας. Εννοώ στον Άγιο Νικόλαο,
στην Ιεράπετρα, στη Σητεία κ.λπ.. Άρα, υπό την έννοια αυτή, είναι
πιθανόν να υπάρξουν κάποια σχέδια µεταφοράς κλινικών. Αυτό,
όµως, δεν ξέρω να σας το πω σήµερα. Εάν το φέρουν οι αρµό-
διες υπηρεσίες, µπορεί να το ξέρω την Παρασκευή. 

Άρα, όλο το σχέδιο, για όλη την Ελλάδα, θα το παρουσιάσω
µόλις το οριστικοποιήσουν οι υπηρεσίες του Υπουργείου Υγείας. 

Όσον αφορά τώρα γενικά το Νοσοκοµείο Ιεράπετρας, θέλω
να σας πω ότι ο προϋπολογισµός του εκτελείται κανονικά και
πως το κράτος έχει δώσει 2.618.150 ευρώ για το Νοσοκοµείο της
Ιεράπετρας. 

Πάµε τώρα να δούµε ένα-ένα ξεχωριστά. 
Στην Παθολογική Κλινική -όπου, βέβαια, ήταν το µεγάλο πρό-

βληµα- σήµερα υπηρετούν δύο παθολόγοι, ο διευθυντής και ένας
επικουρικός γιατρός του οποίου η θητεία λήγει το Δεκέµβριο.
Πρέπει, όµως, να σας πω ότι για τη θέση του επικουρικού για-
τρού του οποίου η θητεία λήγει το Δεκέµβριο, έχει ήδη γίνει προ-
κήρυξη για να µην υπάρξει κενό. Άρα, δύο προβλέπει το νοσο-
κοµείο και δύο έχει το νοσοκοµείο. 

Στις εφηµερίες του Νοσοκοµείου συνεπικουρούν, επίσης, και
ένας παθολόγος από το Νοσοκοµείο του Αγίου Νικολάου κι ένας
παθολόγος από το Κέντρο Υγείας Νεαπόλεως. Άρα, λοιπόν, δεν
υπάρχει πρόβληµα στην Παθολογική Κλινική. 

Έχει εγκριθεί η προκήρυξη µίας θέσης γιατρού Γενικής Χει-
ρουργικής. Είναι στις τετρακόσιες προσλήψεις γιατρών που θα
κάνουµε µέχρι τις 31 Δεκεµβρίου φέτος. Έχει εγκριθεί για την
Ιεράπετρα.

Άρα, µέχρι τις 31 Δεκεµβρίου θα έχουν αποκτήσει και έναν µό-
νιµο γιατρό Γενικής Χειρουργικής. 

Επίσης, για να σας πείσω για το ότι δεν έχει διαλάθει της προ-
σοχής µας το νοσοκοµείο αυτό, ούτε θέλουµε να το µειώσουµε,
να πω ότι διορίστηκαν κατ’ εξαίρεση ένας γιατρός καρδιολόγος
και ένας µικροβιολόγος –µόνιµοι εννοώ- στο Νοσοκοµείο της Ιε-
ράπετρας. Κι έχουµε λάβει αίτηµα από την 7η Υγειονοµική Περι-
φέρεια -δηλαδή της Κρήτης- για το διορισµό δύο ακόµα γιατρών
Γενικής Χειρουργικής και Ορθοπαιδικής, των οποίων οι κρίσεις
επίσης έχουν ολοκληρωθεί και θα είναι µέσα στους τετρακόσιους
που προσλαµβάνουµε τώρα µέχρι τις 31 Δεκεµβρίου.

Δηλαδή, µέχρι τις 31 Δεκεµβρίου το Νοσοκοµείο της Ιεράπε-
τρας θα έχει πάρει και τον έναν επικουρικό παθολόγο που λήγει
η θητεία του και τους µονίµους γιατρούς που έχει αιτηθεί για να
πάρει. 

Για ποια υποβάθµιση, λοιπόν, µιλάµε; Ό,τι µας ζητήσανε, τα
έχουµε εγκρίνει. 

Να πω µόνο ότι έχει συνταξιοδοτηθεί και ένας υπάλληλος από
τα πλυντήρια και εκεί τώρα υπηρετεί µόνο ένας. Θα δούµε µία
εσωτερική µετακίνηση, µέσω κινητικότητας, στο θέµα του διοι-
κητικού προσωπικού.

Ευχαριστώ  πολύ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Λαµπρούλη,

έχετε τον λόγο.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Τα προβλήµατα είναι τεράστια σε όλα τα νοσοκοµεία στη

χώρα. Δεν το αρνείται κανένας αυτό. Φέραµε συγκεκριµένο ερώ-
τηµα για την Ιεράπετρα, για να πάρουµε, ενδεχοµένως, συγκε-
κριµένες απαντήσεις ή προοπτική επίλυσης κάποιων οξυµένων
προβληµάτων, διότι στο σύνολό τους γνωρίζουµε πολύ καλά ότι
δεν πρόκειται να λυθούν.

Ένα δεύτερο ζήτηµα: Το ότι υπάρχουν οι δύο παθολόγοι δεν
σηµαίνει τίποτα. Το ζήτηµα είναι οι ανάγκες και το τι προβλέπει
ο Οργανισµός, για να µην γυρίσουµε ένα, ενάµισι, δύο χρόνια πί-
σω, µε το κουτσούρεµα των Οργανισµών σε µία συγκεκριµένη
πολιτική κατεύθυνση µείωσης των κενών, που τόσα χρόνια δεν
καλύπτονταν και στα δηµόσια νοσοκοµεία, είτε γιατρών είτε νο-
σηλευτών είτε λοιπού προσωπικού που ήταν αναγκαίο.

Άρα, εµείς δεν κρίνουµε µε βάσει τους Οργανισµούς των νο-
σοκοµείων. Εµείς λέµε τι απαιτούν οι ανάγκες κάθε περιοχής. 

Ακούστε: Αναφερθήκαµε στην Παθολογική. Για τη Χειρουργική
δεν άκουσα κάτι. Θα σας παρακαλούσα να το πείτε στη δευτε-
ρολογία σας. 
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Γυναικολόγος δεν υπάρχει. Οι γυναίκες, όχι µόνο για τα γυναι-
κολογικά τους προβλήµατα αλλά και για να γεννήσουν, πηγαί-
νουν στον Άγιο Νικόλαο, µε ό,τι αυτό συνεπάγεται. Και δεν µιλάω
µόνο για τις εγκυµονούσες. Μιλάω και για περιστατικά τα οποία
διακοµίζονται λόγω τεράστιων ελλείψεων. 

Επειδή, δε, µιλήσατε για σχεδιασµό που οσονούπω θα σας κα-
ταθέσουν οι ΥΠΕάρχες και θα γίνει συζήτηση να πω τα εξής:

Υπάρχουν δύο παιδίατροι. Η µία είναι υπό συνταξιοδότηση.
Κενό κι εκεί, λοιπόν. Και µην µου πείτε ότι οι δύο παιδίατροι κα-
λύπτουν ανάγκες µίας τεράστιας περιοχής, όπως σας είπα και
πριν. Σαράντα χιλιάδες πληθυσµός, µε µεγάλη αύξηση του πλη-
θυσµού κατά την τουριστική περίοδο. 

Όσον αφορά τους ορθοπεδικούς: Πέρα από την αναβολή των
χειρουργείων λόγω της ελλείψεως υλικών –και θα ήθελα να
απαντήσετε, γιατί αναφέρεται και στην ερώτηση- υπήρχε µεθό-
δευση για µεταφορά κρεβατιών. Θα γίνει ή δεν θα γίνει αυτό; 

Ωτορινολαρυγγολόγο έχουν περιστασιακά. Ενδεικτικά το ανα-
φέρω. Είπατε ότι στην Καρδιολογική πήγε ένας καρδιολόγος. Ο
υπέρηχος δεν λειτουργεί εδώ και δύο µήνες και χρειάζεται επι-
σκευή. Τι θα γίνει;

Θα ήθελα, επίσης, να προσθέσω -πέρα από τη γεωµορφολογία
και ότι µεγάλο µέρος του πληθυσµού του Νοµού Λασιθίου, αλλά
και του Νοµού Ηρακλείου, αναζητούν υπηρεσίες υγείας στο συγ-
κεκριµένο Νοσοκοµείο της Ιεράπετρας- και το εξής: Εδώ –και
υπάρχουν µελέτες επιστηµονικά τεκµηριωµένες- υπάρχει έξαρση
νεοπλασιών λόγω της αυξηµένης δραστηριότητας εργαζοµένων,
αν θέλετε, στον τοµέα των καλλιεργειών.

Τα αποτελέσµατα αυτών των επιστηµονικών µελετών είναι
συγκεκριµένα. Και από αυτά αναδεικνύεται η ανάγκη όχι µόνο
ενίσχυσης του νοσοκοµείου στην κατεύθυνση της αντιµετώπισης
των νεοπλασιών, της παρακολούθησής τους κ.λπ., αλλά και της
πρόληψης, της λήψης µέτρων υγιεινής και ασφάλειας στην ερ-
γασία αυτών των εργατών γης, που είναι εκατοντάδες, λόγω του
ότι είναι, αν θέλετε, και από τις περιοχές της χώρας µας µε τις
πιο εντατικές καλλιέργειες γης αυτήν την περίοδο αλλά και όλα
τα προηγούµενα χρόνια. 

Εµείς δεν έχουµε αυταπάτες ότι η πολιτική που ακολουθείτε
υπηρετεί έναν συγκεκριµένο δρόµο ανάπτυξης, τον καπιταλι-
στικό δρόµο ανάπτυξης, που θέλει υποβαθµισµένες υπηρεσίες
υγείας, υπηρεσίες υγείας που συρρικνώνονται, υποχρηµατοδό-
τηση από το κράτος στην κατεύθυνση ενίσχυσης των επιχειρη-
µατιών, να ανοίξει ο δρόµος για να επενδύουν επιχειρηµατίες
υγείας και από την άλλη µεριά, να εµπορευµατοποιούνται περαι-
τέρω και συνεχώς οι δηµόσιες –κατ’ όνοµα- υπηρεσίες υγείας.

Αποτέλεσµα; Ο λαός µας -ο οποίος στενάζει κυριολεκτικά- να
πληρώνει για υπηρεσίες που θα έπρεπε να δικαιούται δωρεάν σε
όλο το φάσµα των δυνατοτήτων που επιτρέπει σήµερα η τεχνο-
λογία και η επιστήµη. Τους το στερεί το ίδιο το σύστηµα, όπως
και η πολιτική που εφαρµόζεται όχι απλά τα τελευταία, αλλά εδώ
και πάρα πολλά χρόνια. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Υπουργέ, έχετε
τον λόγο.

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Ευχα-
ριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε. 

Επαναλαµβάνω και ανακεφαλαιώνω τους διορισµούς που επί-
κεινται στο Νοσοκοµείο Ιεράπετρας, για να κάνω τη γενική µου
τοποθέτηση µετά. Έχουµε ήδη προκηρύξει µια θέση επικουρικού
γιατρού παθολόγου, που θα έχει καλυφθεί µέχρι το τέλος Δεκεµ-
βρίου. Έχουµε ήδη προκηρύξει δυο θέσεις ιατρών παθολόγων
και αυτές οι προκηρύξεις έχουν εγκριθεί. 

Έχουµε ήδη προκηρύξει µια θέση επικουρικού γιατρού Γενι-
κής Χειρουργικής. Έχουµε ήδη προσλάβει κατ’ εξαίρεση έναν
καρδιολόγο και µια µικροβιολόγο, όπως επίσης έχουµε ήδη εγ-
κρίνει το διορισµό δυο ακόµα γιατρών Γενικής Χειρουργικής.
Αυτά έχουµε κάνει και οι σχετικές προσλήψεις θα έχουν ολοκλη-
ρωθεί µέχρι τις 31 Δεκεµβρίου. 

Νοµίζω ότι άλλοι συνάδελφοι άλλων περιοχών που θα το ακού-
σουν, θα θεωρήσουν ότι έχουµε υπερβολικά ευνοήσει ενδεχοµέ-
νως το Νοσοκοµείο Ιεράπετρας. Θα απαντούσα, όµως, σε αυ-
τούς ότι είναι µια περιοχή που χρειάζεται ενίσχυση. 

Σέβοµαι όλα όσα είπατε για τους εργάτες γης και τα προβλή-

µατα που πιθανόν υπάρχουν εκεί. Γι’ αυτό και σε όλους µας τους
σχεδιασµούς δεν προβλέπεται πουθενά κατάργηση αυτού του
νοσοκοµείου, όπως ψευδώς έχει γραφεί. Θα δούµε τι αλλαγές
θα γίνουν στο πλαίσιο της κινητικότητας και ποιες προτάσεις θα
µας κάνει η Υγειονοµική Περιφέρεια Κρήτης, όπως σας είπα, την
Παρασκευή.

Θα µου επιτρέψετε, όµως, κύριε συνάδελφε, να σας πω το
εξής: Αντιλαµβάνοµαι πάρα πολύ καλά πόσο ωραία ακούγεται το
να δίνουµε σε όλους δωρεάν υπηρεσίες υγείας στα πάντα και σε
οτιδήποτε χρειαστούν όλοι κ.λπ.. Είναι πολύ ωραίο. Ποιος θα είχε
αντίρρηση να το κάνουµε;

Πρέπει, όµως, να σας προσγειώσω λίγο στην πραγµατικότητα.
Δωρεάν δεν υπάρχει. Το πληρώνει το κράτος. Για να το πληρώσει
το κράτος, παίρνει φόρους. Παραδείγµατος χάριν, ελάτε εδώ και
πείτε ως ΚΚΕ «εµείς διαφωνούµε µε το φόρο ακινήτων που λέει
ο κ. Στουρνάρας. Είναι πολύ χαµηλός, είµαστε κατά του πλού-
του. Διπλασιάστε το φόρο ακινήτων και τα λεφτά που θα µαζέ-
ψετε, δώστε τα στα νοσοκοµεία για να παρέχουν δωρεάν υγεία
σε όλους». Αυτό θα ήταν µια κουµµουνιστική λογική. 

(Θόρυβος στην Αίθουσα από την πτέρυγα του ΚΚΕ)
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Τι θέλετε; Να σας κάνω πρόταση;
ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Αυτή

θα ήταν µια κουµµουνιστική λογική υπό την έννοια…
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Από την τσέπη σας τα δίνετε;
ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Σας

παρακαλώ, µη φωνάζετε.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Να φορολογήσετε το µεγάλο κε-

φάλαιο και τους εφοπλιστές. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Λαµπρούλη,

εσείς είστε υπέρ όλων των αντίθετων απόψεων. 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Πενήντα πέντε φοροαπαλλαγές

για τους εφοπλιστές έχετε. Αυτούς να φορολογήσετε.
ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Τα

φάρµακα κι οι ιατρικές υπηρεσίες κοστίζουν. Στο τέλος κάποιος
πληρώνει. Ή πληρώνει το κράτος ή πληρώνει ο ασφαλισµένος
διά της ασφάλείας του, αν έχει, ή πληρώνει κάποιος από την
τσέπη του. Δωρεάν δεν υπάρχει. Συµφωνούµε σ’ αυτό; Ή και σ’
αυτό διαφωνούµε;

Πάµε, λοιπόν, να δούµε πώς θα καλυφθεί αυτό το κόστος.
Εσείς που είστε κοµµουνιστές -γιατί εσείς πιστεύω ότι είστε αλή-
θεια, ενώ οι άλλοι είναι «γιαλατζί»- πρέπει να πείτε «πάρτε από
εκεί, να δώσετε εκεί». 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Πάρτε τα από το µεγάλο κεφά-
λαιο. Φορολογία 45% στο µεγάλο κεφάλαιο!

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Σας παρακαλώ, κύριε
Λαµπρούλη. 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας):
Επειδή ειλικρινά σας εκτιµώ…

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Εµείς δεν έχουµε τους συσχετι-
σµούς για να το επιβάλουµε. 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας):
Επειδή ειλικρινά σας εκτιµώ και επαναλαµβάνω ότι για εµένα το
ΚΚΕ είναι σοβαρός ιδεολογικός αντίπαλος στην Αίθουσα, θα πρέ-
πει να κάνετε και σοβαρή συζήτηση. Όταν λέτε…

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Με συγχωρείτε, µας κατηγορείτε
για µη σοβαρούς; 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Αφή-
στε µε να ολοκληρώσω.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Μη µιλάτε, κύριε Λαµ-
προύλη, σας παρακαλώ! Μπορεί να πει ό,τι θέλει, όπως και εσείς,
όπως και ο καθένας εδώ µέσα, όταν δεν εκτρέπεται ή παρεκτρέ-
πεται. 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Λέτε
να φορολογήσουµε τους εφοπλιστές. Ξέρετε κανένα κράτος σ’
αυτόν τον πλανήτη –µπορείτε να µου υποδείξετε έστω ένα- που
να µπορεί να σταµατήσει τα πλοία να µην έχουν προπέλα και οι
σηµαίες των πλοίων να µην αλλάζουν σε είκοσι τέσσερις ώρες;
Αν αυτό που µου λέτε είναι ότι θέλετε να επιβάλετε παγκόσµια
δικτατορία του προλεταριάτου, για να µπορείτε να ελέγχετε τα
πλοία και πώς θα ταξιδεύουν στον πλανήτη, να συνεννοηθούµε. 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Να απαντήσει στην ερώτηση, κύριε
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Πρόεδρε.
ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Αν

δεν µπορείτε να το κάνετε αυτό, ας επιστρέψουµε στον πραγµα-
τικό κόσµο τώρα.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ολοκληρώστε, κύριε
Υπουργέ, σας παρακαλώ.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Τι θέλετε; Να πεθαίνει ο κόσµος
έξω από τις πόρτες των νοσοκοµείων;

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Λαµπρούλη,
απαντά.

ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Στην ερώτηση να απαντήσει!
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Να µην έχει πρόσβαση ο κόσµος

στα νοσοκοµεία;
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Δεν είναι δυνατόν.

Σας παρακαλώ, κύριε Λαµπρούλη.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Είναι προκλητικός ο Υπουργός,

κύριε Πρόεδρε.
ΠΑΥΛΟΣ ΣΙΟΥΦΑΣ: Όχι βέβαια. Δεν είναι προκλητικός.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Είστε στο Κοινοβού-

λιο και κάποιοι πρωτοεκλεγέντες! Γιατί είναι προκλητικός; Επειδή
καταθέτει την άποψή του; Είναι δυνατόν να το λέτε εσείς;

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Να απαντήσει στη συγκεκριµένη
ερώτηση που του κάνουµε για τα ζητήµατα του νοσοκοµείου της
περιοχής.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Όταν θέλει να κατα-
λήξει σε µία σκέψη, δεν µπορείτε να το κάνετε αυτό. Ο καθένας
από εµάς, µε εσάς και µε όλους µας, προκειµένου να καταλήξει
σε ένα αποτέλεσµα σκέψης ακολουθεί κάποιον δρόµο. Πώς θα
απαγορεύσουµε στον Υπουργό να καταλήξει εκεί που θέλει; 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Δεν είπα εγώ να απαγορεύσουµε. 
ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Συγ-

γνώµη, εσείς δεν είπατε στη δευτερολογία σας «φορολογείστε
το µεγάλο κεφάλαιο και τους εφοπλιστές για να φτιάξετε τα νο-
σοκοµεία»;

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ολοκληρώστε όµως
κι εσείς, κύριε Υπουργέ. Τα είπατε.

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Απαν-
τάω σε αυτά που είπατε εσείς.

Συγγνώµη, εσείς µπορείτε να λέτε κι εγώ δεν µπορώ να σας
απαντάω; Πού είµαστε εδώ; Στη Σοβιετική Ένωση νοµίζετε ότι
είµαστε; Εδώ έχουµε αστική κοινοβουλευτική δηµοκρατία, κύριε.
Το καταλάβατε;

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Υπουργέ, δεν
υπάρχει λόγος τώρα.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ: Δεν είπα εγώ αυτό το πράγµα.
Άλλος βγάζει αυτά τα συµπεράσµατα.

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Με
συγχωρείτε, κύριε Πρόεδρε, αλλά όλα έχουν όρια στη ζωή.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ολοκληρώστε, κύριε
Υπουργέ.

ΣΠΥΡΙΔΩΝ-ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Εί-

παµε ότι και η αστική ευγένεια έχει όρια.
Λοιπόν επανέρχοµαι. 
Ποτέ στην Ελλάδα δεν µένει κανένας που έχει ανάγκη νοση-

λείας έξω. Δεν έχουµε αφήσει από κανένα νοσοκοµείο κανέναν
απ’ έξω να πεθάνει. Αυτά είναι ψέµατα. 

Η νοµοθεσία µας, για να το ξέρετε, καλύπτει όποιον έχει επεί-
γον περιστατικό -όποιος κι αν είναι- είτε έχει ασφάλεια είτε δεν
έχει, είτε είναι µετανάστης, λαθροµετανάστης ή οτιδήποτε άλλο,
και του παρέχει υποχρεωτικά εκ νοµοθεσίας πλήρη περίθαλψη.
Όποιος και να είναι. 

Η ιδέα που θέλετε να βγάλετε για την Ελλάδα µας ότι είναι µία
χώρα που πάει κάποιος έξω από ένα νοσοκοµείο κι αν δεν έχει
να πληρώσει, του κλείνουν την πόρτα και πεθαίνει, είναι απολύ-
τως ψευδής, είναι προσβλητική για την πατρίδα µας και δεν πρέ-
πει να την χρησιµοποιείτε. 

Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
(Χειροκροτήµατα από την πτέρυγα της Νέας Δηµοκρατίας)

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κι εµείς, κύριε Υπουργέ. 
Η πρώτη µε αριθµό 2025/264/25-9-2013 ερώτηση πρώτου κύ-

κλου και αίτηση κατάθεσης εγγράφων της Βουλευτού Κοζάνης
του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς – Ενωτικού Κοινωνι-
κού Μετώπου κ. Ευγενίας Ουζουνίδου προς τον Υπουργό Περι-
βάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε την
απόφαση της ΡΑΕ για αύξηση των Αποδεικτικών Διαθεσιµότητας
Ισχύος που συνεπάγεται την άµεση αύξηση του κόστους ενέρ-
γειας των καταναλωτών, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυ-
ρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η δεύτερη µε αριθµό 831/1-10-2013 αναφορά πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Ηρακλείου των Ανεξαρτήτων Ελλήνων κ. Επαµει-
νώνδα Μαριά προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλι-
σης και Πρόνοιας, σχετικά µε την αλλαγή του ξενοδοχειακού
χάρτη της Κρήτης και τη µη πραγµατοποίηση του επιδοτούµενου
εκπαιδευτικού προγράµµατος ανέργων για τον τουρισµό, δεν συ-
ζητείται λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφε-
ται.

Η Τρίτη µε αριθµό 2054/26-9-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Νοµού Αττικής της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ.
Βασιλείου Οικονόµου προς τον Υπουργό Παιδείας και Θρησκευ-
µάτων, σχετικά µε τη µετατροπή του κτηρίου που κατασκευά-
στηκε για να στεγαστεί το 13ο Γυµνάσιο σε αστυνοµικό τµήµα
στην Αυλίζα Αχαρνών, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυ-
ρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η πρώτη µε αριθµό 2363/4-10-2013 ερώτηση δεύτερου κύκλου
του Βουλευτή Β’ Αθηνών του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αρι-
στεράς – Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ. Δηµητρίου Στρα-
τούλη προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και
Πρόνοιας, σχετικά µε τα εργασιακά δικαιώµατα των υπαλλήλων
της Τράπεζας Πειραιώς, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυ-
ρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η συζήτηση των
αναφορών και ερωτήσεων.
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµαστε στην ηµερήσια διάταξη της

ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

Συνέχιση της συζήτησης επί του σχεδίου νόµου του Υπουρ-
γείου Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρ-
νησης: «Ρυθµίσεις Υπουργείου Διοικητικής Μεταρρύθµισης και
Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης και άλλες διατάξεις». 

Ο Υφυπουργός Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας κ. Σκορδάς
έχει ζητήσει τον λόγο για κάποιες νοµοτεχνικές διορθώσεις και

παρατηρήσεις.
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΚΟΡΔΑΣ (Υφυπουργός Ανάπτυξης και Αντα-

γωνιστικότητας): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Θέλω να καταθέσω τρεις νοµοτεχνικές βελτιώσεις στην τρο-

πολογία µε γενικό αριθµό 931 και ειδικό 42 της 7ης Νοεµβρίου
του 2013 στο άρθρο µε τίτλο «Στελέχωση της ΕΤΕΑΝ Α.Ε.».

(Στο σηµείο αυτό ο Υφυπουργός Ανάπτυξης και Ανταγωνιστι-
κότητας κ. Αθανάσιος Σκορδάς καταθέτει για τα Πρακτικά τις
προαναφερθείσες νοµοτεχνικές βελτιώσεις οι οποίες έχουν ως
εξής: 
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Παρακαλώ να διανε-
µηθούν. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Δεν είναι εκπρόθεσµη αυτή; 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Είναι.
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Θα την κάνουµε εµπρόθεσµη;
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Να διανεµηθεί πρώτα.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, ζητώ το λόγο.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Παρακαλώ, κύριε Μη-

τρόπουλε, έχετε τον λόγο.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Εµείς κύριε Πρόεδρε και κύριε

Υπουργέ, δεν θα είχαµε αντίρρηση να εισαχθεί, αλλά αφού λά-
βετε υπ’ όψιν την παρατήρηση του Γενικού Λογιστηρίου του Κρά-
τους. 

Δεχτήκαµε προ ολίγου µε τον κ. Στρατούλη και τους εκπρο-
σώπους των ενδιαφεροµένων. Παρακαλώ, θέλω και ξέρω ότι θα
το αντιµετωπίσετε. Το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους λέει ότι η
δαπάνη θα ανέλθει στις 400 000, ενώ οι εργαζόµενοι λένε ότι θα
πάει στο διπλάσιο. 

Άρα, λοιπόν, εάν συναινέσουµε -και θέλω την κατανόηση και
των εκπροσώπων των άλλων κοµµάτων, διότι βεβαίως είναι ση-
µαντικό το ότι διασφαλίζονται οι αποζηµιώσεις, έστω και καθυ-
στερηµένα, όσων δεν µετεφέρθησαν- να µη µείνουν, κύριε Υ-
πουργέ, οι µισοί µε το µισό της αποζηµίωσης. Παρακαλούµε για
πρόβλεψη και δεν έχουµε αντίρρηση, όπως είπαµε και συζητή-
σαµε και µε άλλους εκπροσώπους, να διασφαλιστεί στο έπακρο
η αποζηµίωση όλων.

Αυτά, κύριε Πρόεδρε, και σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Κουκουλό-

πουλε, έχετε τον λόγο.
ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Ας ακούσουµε τον κύριο Υπουργό

και µετά θα πάρω τον λόγο, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε Υπουργέ, έχετε

τον λόγο.
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΚΟΡΔΑΣ (Υφυπουργός Ανάπτυξης και Αντα-

γωνιστικότητας): Για το συγκεκριµένο θέµα, πραγµατικά, έχουµε
κάνει τιτάνια προσπάθεια επί δεκαέξι-δεκαεπτά µήνες. Οι άνθρω-
ποι είναι περισσότερο από δύο χρόνια εκτός εργασίας. Δεν
υπάρχει στις θυγατρικές του ΕΟΜΜΕΧ κυριολεκτικά τίποτα για
τους εκκαθαριστές, ώστε από το προϊόν της εκκαθάρισης να
µπορέσουν να δώσουν αποζηµιώσεις.

Μπορέσαµε µε χίλια ζόρια πραγµατικά να βρούµε και να κα-
λύψουµε το όριο των 15.000, που είναι το όριο για την αποζη-
µίωση στο δηµόσιο. Αυτό υιοθετούµε µέσα από τη συγκεκριµένη
ρύθµιση. Τους ταλαιπωρούµε πολύ τους ανθρώπους. Είναι που
είναι άνεργοι! Νοµίζω ότι τουλάχιστον αυτό πρέπει να συµφωνή-
σουµε να τους το δώσουµε.

Αυτή είναι και παράκληση προς τους Ανεξάρτητους Έλληνες
σχετικά µε το εκπρόθεσµο της σχετικής τροπολογίας.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ορίστε, κύριε Κου-
κουλόπουλε, έχετε τον λόγο.

ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, η συγκεκριµένη
παράγραφος της τροπολογίας είναι και ο βασικός λόγος που δε-
χόµαστε να περάσει ως εκπρόθεσµη. Πρόκειται για µία απί-
στευτη ταλαιπωρία απολυµένων του δηµοσίου αυτήν τη στιγµή,
που δούλευαν σε θυγατρικές του ΕΟΜΜΕΧ.

Πρέπει να πω, επειδή λόγω τόπου υπάρχει µία από τις θυγα-
τρικές στην Καστοριά, ότι ασχολήθηκα πάρα πολύ µε το θέµα
εδώ και πολύ καιρό. Πρέπει να πω, επίσης, ότι ο παριστάµενος
αρµόδιος Υφυπουργός έχει όντως ασχοληθεί ιδιαίτερα µε το
θέµα και το ξέρει. Απλά, για να ξέρει η Εθνική Αντιπροσωπεία,
θέλω να σας πω για ένα λεπτό µόνο -δεν θέλω παραπάνω- τα
εξής: Από την 1-5-2011 µέχρι τις 2-2-2012 έχουν πραγµατικά δε-
δουλευµένα αυτοί οι άνθρωποι και από τις 2-2-2012 έπαψαν να
εργάζονται -το λένε µε ειλικρίνεια οι ίδιοι- αλλά χωρίς ποτέ να
έχουν απολυθεί, να µην έχει συντελεστεί η απόλυσή τους.

Αυτό σηµαίνει ότι θα πρέπει να εξαντλήσουµε κάθε περιθώριο.
Δεν λέω να δώσουµε κάποια λεφτά παράνοµα -προφανώς, δεν
ισχυρίζοµαι κάτι τέτοιο- αλλά θα πρέπει να εξαντληθούν όλα τα
περιθώρια της νόµιµης αποζηµίωσης, γιατί είναι µία περίπτωση
όπου το δηµόσιο είναι απολύτως εκτεθειµένο απέναντι σε αν-
θρώπους µε τους οποίους είχε µία εργασιακή σχέση.

Από εκεί και πέρα, θα ήθελα να ρωτήσω διευκρινιστικά και την
αρµόδια παρισταµένη Υφυπουργό, τη συνάδελφο κ. Χριστοφιλο-
πούλου, εάν αυτοί οι εργαζόµενοι, γενικότερα από τον ΕΟΜΜΕΧ
και τις θυγατρικές του, που έχουν απολυθεί αν µετρούν ως αριθ-
µοί στο πλαίσιο της διαθεσιµότητας-κινητικότητας ή επειδή είναι
σε παρελθόντα χρόνο, η πράξη δεν µετράει.

Το ερώτηµά µου δεν είναι, όπως καταλαβαίνετε απλά διευκρι-
νιστικό, αλλά έχει και σχέση µε το δεύτερο ερώτηµά µου, κύριε
Υπουργέ, αν είναι δυνατόν να µοριοδοτηθούν καθ’ οιονδήποτε
τρόπο, όχι προκλητικά έναντι άλλων εργαζοµένων που µπαίνουν
σε διαθεσιµότητα, αλλά αν µπορούν να διεκδικήσουν, εν πάση
περιπτώσει, µε τα προσόντα τους διάφορες θέσεις του δηµοσίου
που θα προκηρυχθούν στο πλαίσιο του προγράµµατος κινητικό-
τητας. Αυτή είναι η δεύτερη ερώτηση που θέλω να κάνω και είναι
ουσιαστική.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ορίστε, κύριε Καπερ-
νάρο. Έχετε το λόγο.

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Ανεξάρτητα από το ναι ή όχι, θέ-
τουµε για άλλη µία φορά τη θεµελιώδη αρχή µας ότι, αν δεν φέρ-
νετε οποιασδήποτε µορφής νοµοθετήµατα µε σαφέστατες και
καθαρότατες απόψεις, έτσι ώστε να τις καταλαβαίνει και ο τε-
λευταίος Έλληνας και εµπρόθεσµες -το ξεπερνάµε αυτό- και
φέρνετε ασαφείς, θολές και αµφισβητούµενες θέσεις, θα τις κα-
ταψηφίζουµε πάντα.

Θα φέρετε τροπολογία όπου θα διασφαλίζετε σαφέστατα και
κατηγορηµατικότατα την πληρωµή των αποζηµιώσεων όλων των
εργαζοµένων. Κενά για να επιτρέπουµε την έκδοση εγκυκλίων
και αυτό που γίνεται µόνο σε αυτήν τη χώρα, εµείς δεν θα το κά-
νουµε ποτέ και δεν θα συµφωνήσουµε ποτέ σε κάτι τέτοιο και θα
το καταψηφίζουµε πάντοτε.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ο κ. Κατσώτης έχει
τον λόγο.

ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Αυτή η τροπολογία δεν έχει µόνο τον ΕΟΜΜΕΧ µέσα, αλλά

διάφορες ρυθµίσεις.
ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Και θυγατρικές.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Ναι, έχει διάφορες ρυθµίσεις.
Το κράτος δεν είναι εκτεθειµένο µόνο απέναντι στους εργαζό-

µενους, αλλά και σ’ αυτούς που έχουν νοικιάσει κτήρια στον
ΕΟΜΜΕΧ. 

Σας έχω πει, κύριε Υφυπουργέ, ότι οι άνθρωποι δεν έχουν τι
να τα κάνουν. Δεν µπορούν να βγάλουν έξω τα πράγµατα που
έχουν µέσα εδώ και ενάµισι, δύο χρόνια και δεν πληρώνονται. Τα
κτήριά τους είναι, δηλαδή, εν αχρηστία. 

Άρα, λοιπόν, εδώ η ευθύνη σας είναι τεράστια, αφού είστε επι-
κεφαλής αυτού του Υπουργείου. Θα έπρεπε να έχετε αντιµετω-
πίσει όλα αυτά τα προβλήµατα που έχουν προκύψει µε τη
διάλυση του ΕΟΜΜΕΧ και των θυγατρικών του.

Άσχετα, λοιπόν, µε το τι θα κάνουµε στην ψηφοφορία, πι-
στεύουµε ότι οι εργαζόµενοι πρέπει να δικαιωθούν στις αποζη-
µιώσεις τους. Όµως, έχασαν τη δουλειά τους και εµείς λέµε ότι
δεν θα έπρεπε να τη χάσουν. 

Πρέπει, βέβαια, να αντιµετωπιστούν από το Υπουργείο και τα
υπόλοιπα προβλήµατα που υπάρχουν σε σχέση µε τον ΕΟΜΜΕΧ,
γιατί ένας που έχει ένα κτήριο και το έχει νοικιάσει, πρέπει να δει
τι θα το κάνει. Μπορεί να θέλει να κατοικήσει ο ίδιος. Κι όµως,
δεν µπορεί να το κάνει ούτε αυτό, διότι δεν µπορεί να βγάλει έξω
τα πράγµατα που έχει µέσα ο ΕΟΜΜΕΧ.

Νοµίζω, λοιπόν, ότι αυτό είναι ένα σοβαρό ζήτηµα και πρέπει
να αντιµετωπιστεί.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ευχαριστούµε πολύ,
κύριε συνάδελφε.

Ορίστε, κύριε Υπουργέ, έχετε τον λόγο.
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΚΟΡΔΑΣ (Υφυπουργός Ανάπτυξης και Αντα-

γωνιστικότητας): Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Θα ήθελα πολύ σύντοµα να πω, κύριε Πρόεδρε, τα εξής. Κατ’

αρχάς, δεν υπάρχει διαφοροποίηση σε δύο οµάδες των εργαζο-
µένων στις θυγατρικές του ΕΟΜΜΕΧ που έθεσε ο κ. Μητρόπου-
λος. Απλώς θα ήθελα να πω διευκρινιστικά ότι διαφοροποίηση
υπάρχει σε σχέση µε τη ρύθµιση που είχε δοθεί για τους εργα-
ζόµενους στον ΕΟΜΜΕΧ, οι οποίοι µεταφέρθηκαν µε το κλείσιµο
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του ΕΟΜΜΕΧ σε φορείς του ευρύτερου δηµοσίου, ενώ για τους
εργαζοµένους των θυγατρικών δεν προβλέφθηκε µία αντίστοιχη
ρύθµιση.

Πραγµατικά, είναι πολύ δύσκολη η θέση οποιουδήποτε,
άσχετα µε το ότι δεν είναι αυτής της Κυβέρνησης αυτή η ρύθ-
µιση. Προσωπικά, έχω πολύ µεγάλη ευαισθησία σ’ αυτό το θέµα
και το ξέρουν και οι εργαζόµενοι από την επικοινωνία που έχουµε
όλο αυτό το διάστηµα. 

Πραγµατικά, θέλω να σας διαβεβαιώσω ότι έχει γίνει υπερπρο-
σπάθεια για να βρεθούν αυτά τα χρήµατα. Έχει ζητηθεί από το
Υπουργείο Ανάπτυξης, από το ΥΔΙΜΗΔ, σε όλον αυτόν τον προ-
γενέστερο χρόνο να υπάρχει εξοµοίωση µε τους εργαζόµενους
του ΕΟΜΜΕΧ, αλλά θεωρούνται νέες προσλήψεις, απ’ ό,τι έχει
ειπωθεί και δεν µπορεί να υπάρξει εκ των υστέρων αυτή η θερα-
πεία. Έπρεπε να είχε προβλεφθεί τότε. 

Όσον αφορά στα υπόλοιπα ζητήµατα, δεν ξέρω αν είναι θολή
ή όχι η τροπολογία, κύριε Καπερνάρο. Όµως, εδώ πραγµατικά
προσπαθούµε να σβήσουµε µια φωτιά την οποία κληρονοµήσαµε
και δεν τη δηµιουργήσαµε, δεν την ανάψαµε. Αυτό το λέω, γιατί
πάντα στη ζωή προκύπτουν ζητήµατα που έχουν έναν επείγοντα
χαρακτήρα. Οι άνθρωποι είναι περισσότερο από δύο χρόνια
χωρίς αποζηµιώσεις, χωρίς να έχουν καν τη δυνατότητα να θεω-
ρούνται άνεργοι στον ΟΑΕΔ, για να βρουν µια δουλειά. 

Προσπαθούµε, λοιπόν, να βοηθήσουµε. Σ’ αυτό το πνεύµα αν-
τιµετωπίζονται και τα ζητήµατα µε τα περιουσιακά στοιχεία ή τα
κτήρια που είναι µισθωµένα –το θέµα το έθεσε το ΚΚΕ- για τον
ΕΟΜΜΕΧ και για τις θυγατρικές του. 

Σε ό,τι αφορά στις άλλες διατάξεις, δεν ξέρω αν χρειάζεται να
ειπωθεί κάτι. Νοµίζω ότι είναι απλώς διεκπεραιωτικές, για τις
αποσπάσεις των εργαζοµένων στη Γραµµατεία Καταναλωτή κατά
βάση.

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ο κ. Πανούσης έχει

τον λόγο.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΑΝΟΥΣΗΣ: Σχετικά µε τα προβλήµατα που τίθεν-

ται µ’ αυτόν τον αποσπασµατικό τρόπο νοµοθέτησης, τα έχουµε
πει ξανά. Τελικά, δεν καταλαβαίνει κανείς τι αλλάζει, ποιο τρο-
ποποιείται και πώς τροποποιείται. Είναι ένας κακός τρόπος νο-
µοθέτησης, που καταλήγει και σε κακά αποτελέσµατα στο τέλος
και σε ερµηνευτικά κενά.

Απλώς, από άποψη νοµοτεχνική, η έννοια της γνωµοδότησης
σε ένα διοικητικό συµβούλιο είναι ένας λανθασµένος όρος, κατά
τη γνώµη µου. Δεν γνωµοδοτεί το διοικητικό συµβούλιο. Είναι
ένα διοικητικό όργανο το οποίο εκφέρει γνώµη, σύµφωνη ή απλή,
ό,τι θέλετε. Όµως, δεν γνωµοδοτεί. 

Παρακαλώ, λοιπόν, να αλλάξετε αυτούς τους δύο όρους «γνω-
µοδότηση».

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ο κύριος Υπουργός
έχει τον λόγο.

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΚΟΡΔΑΣ (Υφυπουργός Ανάπτυξης και Αντα-
γωνιστικότητας): Ποια είναι η πρόταση, δηλαδή; Τι να υπάρχει
αντί της γνωµοδότησης; Αυτό είναι ανταπόκρισή µας σε αίτηµα
που ετέθη από το ΠΑΣΟΚ.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΑΝΟΥΣΗΣ: Να υπάρχει ή «απλή γνώµη» ή «σύµ-
φωνη γνώµη».

ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Να υπάρχει «γνώµη», δηλαδή.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΑΝΟΥΣΗΣ: Ξέρει ο κ. Βορίδης ότι είναι άλλη η έν-

νοια της γνωµοδότησης…
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΚΟΡΔΑΣ (Υφυπουργός Ανάπτυξης και Αντα-

γωνιστικότητας): Εντάξει. Να το διορθώσουµε τότε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Το δέχεστε, κύριε

Υπουργέ;
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΚΟΡΔΑΣ (Υφυπουργός Ανάπτυξης και Αντα-

γωνιστικότητας): Μάλιστα, κύριε Πρόεδρε.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι, στα νοµικά

κείµενα «γνώµη» ή «γνωµοδότηση» είναι το ίδιο πράγµα, ιδίως
όταν αφορά ένα όργανο. Έτσι δεν είναι, κύριε Βορίδη;

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Θέλουµε διαβεβαίωση καταβολής
όλων των αποζηµιώσεων σε όλους τους δικαιούχους.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Σας παρακαλώ, κύριοι
συνάδελφοι. Αφήστε τα δικά σας τα νοµοτεχνικά για µετά. Είναι

έγκριτοι δικηγόροι, νοµικοί και συνεννοούνται µεταξύ τους.
Ο κ. Κουκούτσης έχει τον λόγο.
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, στις τροπολο-

γίες που αφορούν στη διαδικασία σύµφωνα µε την οποία αθλη-
τές που σηµείωσαν διεθνείς διακρίσεις σε Ολυµπιακούς αγώνες,
Παγκόσµιους αγώνες και που έχουν µετάλλια Ευρώπης…

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Αυτό, όµως, είναι
άλλη τροπολογία.

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Ναι, το ξέρω. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Όταν θα ψηφίσουµε,

θα πάρετε τον λόγο.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, κηρύσσεται περαιωµένη η συ-

ζήτηση επί των άρθρων και συνόλου του σχεδίου νόµου µε τίτλο:
«Ρυθµίσεις του Υπουργείου Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλε-
κτρονικής Διακυβέρνησης και άλλες διατάξεις», του Υπουργείου
Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
και θα γίνει η ψήφισή τους χωριστά.

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 1 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 1

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 2 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΟΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 2

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 3 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΟΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 3

έγινε δεκτό, ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 4, όπως τροποποι-

ήθηκε από τον κύριο Υπουργό;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 4

έγινε δεκτό όπως τροποποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό κατά
πλειοψηφία.

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 5 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 5

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 6 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 6

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 7 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 7

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 8 όπως τροποποι-

ήθηκε από τον κύριο Υπουργό;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 8

έγινε δεκτό όπως τροποποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό κατά
πλειοψηφία.
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Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 9 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 9

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 10 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 10

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 11 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Παρών.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 11

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 12 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Παρών.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 12

έγινε δεκτό, κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 13 ως έχει;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 13

έγινε δεκτό ως έχει οµοφώνως.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 14 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 14

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 15 όπως τροπο-

ποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 15

έγινε δεκτό όπως τροποποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό κατά
πλειοψηφία.

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 16 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 16

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 17 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 17

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 18 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Παρών.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 18

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 19 όπως τροπο-

ποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 19

έγινε δεκτό όπως τροποποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό κατά
πλειοψηφία.

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 20 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Παρών.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Παρών.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 20

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 21 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Παρών.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 21

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 22 όπως τροπο-

ποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό, µε την τροπολογία µε γενικό
αριθµό 927 και ειδικό αριθµό 39;

ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 22

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 23 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Παρών.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 23

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 24 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Παρών.
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Παρών.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 24

έγινε δεκτό ως έχει κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το άρθρο 25 ως έχει;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό.
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κατά πλειοψηφία.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς το άρθρο 25

έγινε δεκτό, ως έχει, κατά πλειοψηφία.
Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτή η τροπολογία µε γενικό

αριθµό 919 και ειδικό 32, όπως τροποποιήθηκε από τον κύριο
Υπουργό; 

ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Παρών. 
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Παρών. 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΟΥΚΟΥΤΣΗΣ: Κατά πλειοψηφία. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς η τροπολο-

γία µε γενικό αριθµό 919 και ειδικό 32 έγινε δεκτή, όπως τροπο-
ποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό, κατά πλειοψηφία.

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτή η τροπολογία µε γενικό
αριθµό 921 και ειδικό 33 µε την προσθήκη της τροπολογίας µε
γενικό αριθµό 915 και ειδικό 28, όπως τροποποιήθηκε από τον
κύριο Υπουργό; 

ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Παρών. 
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς η τροπολο-

γία µε γενικό αριθµό 921 και ειδικό 33 µε την προσθήκη της τρο-
πολογίας µε γενικό αριθµό 915 και ειδικό 28 έγινε δεκτή, όπως
τροποποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό, κατά πλειοψηφία. 

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτή η τροπολογία µε γενικό
αριθµό 925 και ειδικό 37, όπως τροποποιήθηκε από τον κύριο
Υπουργό; 

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς η τροπολο-

γία µε γενικό αριθµό 925 και ειδικό 37 έγινε δεκτή, όπως τροπο-
ποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό, οµόφωνα και εντάσσεται στο
νοµοσχέδιο ως ίδιο άρθρο.

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτή η τροπολογία µε γενικό
αριθµό 931 και ειδικό 42, όπως τροποποιήθηκε από τον κύριο
Υπουργό; 

ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Παρών. 
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κατά πλειοψηφία. 
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Παρών. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Συνεπώς η τροπολο-

γία µε γενικό αριθµό 931 και ειδικό 42 έγινε δεκτή, όπως τροπο-
ποιήθηκε από τον κύριο Υπουργό, κατά πλειοψηφία και εντάσ-
σεται στο νοµοσχέδιο ως ίδιο άρθρο.
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Εισερχόµαστε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, στην ψήφιση του
ακροτελεύτιου άρθρου. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κύριε Πρόεδρε, υπάρχει κι άλλη
τροπολογία. 

ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, υπάρχει µια τρο-
πολογία της κ. Σακοράφα, την οποία και απεδέχθη ο κύριος
Υπουργός. Πρόκειται για την τροπολογία µε γενικό αριθµό 915
και ειδικό 28. Σας παρακαλώ, λοιπόν, να την εκφωνήσετε και
αυτή. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριοι συνάδελφοι,
έχει ενταχθεί στην τροπολογία µε γενικό αριθµό 921 και ειδικό
33. Την ψηφίσαµε. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Υπάρχει κι άλλη µία τροπολογία,
κύριε Πρόεδρε και δεν ξέρουµε τι έχετε κάνει µ’ αυτή. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Πρόκειται για την τρο-
πολογία που σας είπα, για την τροπολογία της κ. Σακοράφα. 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Δεν είναι η τροπολογία µε γενικό
αριθµό 921. Είναι άλλη αυτή, κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Αυτή είναι. 
ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Η τροπολογία µε γενικό αριθµό 921

είναι άλλη, κύριε Πρόεδρε. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Όχι, κύριε Κατσώτη.

Μέσα στην τροπολογία µε γενικό αριθµό 921 έχει ενταχθεί αυτή
η τροπολογία.  

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Στην τροπολογία που αφορά τους
Ολυµπιονίκες, ψηφίζουµε και εµείς «ΝΑΙ». 

ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, µπορώ να έχω
τον λόγο; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ορίστε, κύριε Μητρό-
πουλε. 

ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Όσον αφορά στην τροπολογία µε
γενικό αριθµό 915, θα σας εξηγήσω γιατί δεν µπορεί να ενταχθεί
στην τροπολογία µε γενικό αριθµό 921. 

Το αιτούµενο, κυρία Υπουργέ…
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κύριε συνάδελφε,

αυτήν την τροπολογία την ψηφίσαµε. 
ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, µπορώ να εξη-

γήσω, όµως, κάτι, ώστε να ξέρει το Σώµα τι ψηφίστηκε; 
Με την τροπολογία µε γενικό αριθµό 915 ζητούσαµε –προ-

σέξτε τι ψηφίσατε- την εξαίρεση από τη διαθεσιµότητα των πρω-
ταθλητών. Η τροπολογία µε γενικό αριθµό 921 και ειδικό 33
αναφέρεται σε πρωτοδιορισµούς. Άρα, λοιπόν, είναι άλλο το πε-
ριεχόµενο της τροπολογίας µε γενικό αριθµό 915. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Άρα, σωστά. Άλλο είναι το ένα και
άλλο το άλλο. 

ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Προσέξτε τη νοµοτεχνική βελ-
τίωση εκεί. Η τροπολογία µε γενικό αριθµό 921 ζητούσε όσους
πρωτοδιορισµούς δεν είχαν προλάβει, κύριε Βορίδη. Άρα, δεν
µπορεί να ενταχθεί. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Τον λόγο έχει η κυρία
Υπουργός. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κύριε Πρόεδρε, απλώς θα ήθελα
να κάνω µία διευκρίνιση, ώστε να απαντήσει συνολικά η κυρία
Υπουργός. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ορίστε, κυρία Χρυσο-
βελώνη, έχετε τον λόγο. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Και οι Ανεξάρτητοι Έλληνες κατα-
θέσαµε µια τροπολογία, η οποία ήταν εµπρόθεσµη και αφορούσε
την αναγνώριση του χρόνου προϋπηρεσίας υπαλλήλων σε θε-
σµικά όργανα της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Δεν έχω ακούσει κάτι
γι’ αυτή την τροπολογία. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Το νούµερο της τρο-
πολογίας; 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Τώρα, το νούµερο της τροπολο-
γίας...

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Εντάξει θα µας το
πείτε..

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-
κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Κύριε
Πρόεδρε, θα ήθελα τον λόγο.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ορίστε, κυρία Υφυ-

πουργέ, έχετε τον λόγο.
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-

κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Η τρο-
πολογία, λοιπόν, στην οποία αναφέρεστε –και η οποία είναι
εύλογη τροπολογία- θέλει συνεννόηση µε το Υπουργείο Οικονο-
µικών. 

Το Υπουργείο µας –το λέω αυτό από µικροφώνου για να κατα-
γραφεί στα Πρακτικά- είναι θετικό σε αυτό να το συζητήσουµε
µε το Υπουργείο Οικονοµικών και να έρθει κανονικά η τροπολο-
γία. Άρα, κατ’ ουσίαν είναι δεκτή και τυπικά δεν µπορώ να την
κάνω δεκτή. 

Τώρα, σε ό,τι αφορά το θέµα που έθεσε ο κ. Μητρόπουλος,
θέλω να διευκρινίσω το εξής: Η τροπολογία µε αριθµό 915/28,
που είναι η τροπολογία που καταθέσατε µε την κ. Σακοράφα,
όπως αυτή βελτιώθηκε µε δική µας νοµοτεχνική παρέµβαση –
που την ακούσατε εκεί επί τόπου- έγινε δεκτή από τον Υπουργό. 

Όµως, για λόγους καθαρά νοµοτεχνικούς, προσετέθη ως πα-
ράγραφος στην τροπολογία µε γενικό αριθµό 921.

ΑΛΕΞΙΟΣ ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν µας έχει διανεµηθεί µε την
προσθήκη, γι’ αυτό λέµε ότι...

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ναι, καταγράφηκε.
Δεν έχει διανεµηθεί. Αποδεχθείτε αυτό που καταθέτει η κυρία
Υπουργός. 

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-
κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Αν δεν
σας έχει διανεµηθεί, θέλω να καταστήσω...

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Αυτό που λέει η
Υπουργός καταγράφεται, κύριε Μητρόπουλε.

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-
κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Θέ-
λετε να σας το διαβάσω; Ή να την καταθέσω; 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Να διανεµηθεί. 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα τον

λόγο µετά την κυρία Υφυπουργό. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Μιλάει η κυρία Υφυ-

πουργός, κύριε Καπερνάρο. Μετά θα πάρετε τον λόγο. 
ΠΑΡΙΣ ΚΟΥΚΟΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Να έχουµε την τελική µορφή,

κυρία Υπουργέ. 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-

κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Επί-
σης, θέλω να διευκρινίσω –όσο έχω το µικρόφωνο- ότι την
τροπολογία µε γενικό αριθµό 927 και ειδικό 39, για την οποία δεν
ψηφίσαµε, κύριε Πρόεδρε και η οποία είχε κατατεθεί από τον κ.
Κουτσούκο και τον κ. Κοντογιάννη και την κ. Παπακώστα και αφο-
ρά την Εθνική Συνοµοσπονδία Ατόµων µε Αναπηρίες και ένα
θέµα διαδικαστικό περισσότερο, που αφορούσε τη χρηµατοδό-
τησή της µετά τη συγχώνευση της Εργατικής Εστίας στον ΟΑΕΔ,
την κάνουµε δεκτή. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Η αλήθεια είναι ότι αυτή η τροπο-
λογία για τους Ολυµπιονίκες είναι τροπολογία που την καταθέ-
σαµε από κοινού µε την κ. Σακοράφα, ανεξάρτητα από το πως
ενσωµατώνεται και βεβαίως, λέµε και εµείς «ΝΑΙ». Αυτό να κατα-
γραφεί, παρακαλώ, γιατί στην άλλη λέµε «ΠΑΡΩΝ». 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ: Εµείς λέµε «ΠΑΡΩΝ» στην τροπολογία
αυτή, κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Σωστά το λέτε, για να
καταγραφεί. 

Εντάξει, άλλωστε κατά πλειοψηφία ψηφίστηκε.
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Θέλω τον λόγο, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Ολοκληρώσαµε, κύριε

Καπερνάρε. 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Θέλω τον λόγο!
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Για ποιο λόγο; Στην

ψήφιση είµαστε!
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Ακούστε, το θέµα είναι να κά-

νουµε καλή συνεννόηση και να µας ενηµερώνετε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Κάνουµε καλή συνεν-

νόηση.
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Εκτός εάν θέλετε να περνάνε νο-

µοσχέδια µε ανενηµέρωτους Βουλευτές. 
Ακούστε µε, λοιπόν, γιατί το λέω αυτό. Διότι δεν µας έχετε
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προειδοποιήσει να µας πείτε, ξέρετε, αυτή η τροπολογία δεν θα
µπει µε τη µορφή τροπολογίας, όπως οι άλλες, αλλά θα ενταχθεί
ως άρθρο σε µία άλλη τροπολογία. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Στην άλλη τροπολογία λέµε
«ΠΑΡΩΝ». 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Το λέω αυτό γιατί; Γιατί στην άλλη
τροπολογία λέµε «ΠΑΡΩΝ» και εκ των υστέρων µας λέτε ότι
εκείνη η τροπολογία πήρε τη µορφή του άρθρου µέσα στην άλλη
τροπολογία που λέµε «ΠΑΡΩΝ», ενώ εµείς θέλουµε να πούµε
«ΝΑΙ». 

Το καταλάβατε γιατί µας κάνετε να λέµε ότι αυτά που κάνετε
δεν είναι σωστά πράγµατα, κυρία Υπουργέ; Το καταλάβατε,
κύριε Πρόεδρε; Εµείς έχουµε δύο τροπολογίες. Πάει το Υπουρ-
γείο –εντός εισαγωγικών- «δολίως» -προς το παρόν, εκτός και
εάν το αποδεχθεί- και βάζει την δική µας τροπολογία  ως άρθρο
στην δική του τροπολογία  που λέµε «ΠΑΡΩΝ».

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-
κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Κύριε
Πρόεδρε, ποιο είναι το «δολίως»; 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Καταλάβατε τι κόλπο γίνεται;
Αυτά είναι κόλπα! 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Δεν έγινε γι’ αυτό το
λόγο. Έγινε για λόγους...

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Κόλπα είναι αυτά!
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-

κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Ποιο
είναι το «δολίως»; Για ποιο λόγο; 

Κύριε Πρόεδρε, ζητώ εκ µέρους της ελληνικής Κυβέρνησης,
το «δολίως» να διαγραφεί!

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Απαντώ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Το «δολίως» να δια-

γραφεί. 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ:  Όχι, όχι, όχι. Θα µας το εξηγήσει. 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-

κής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Ποιο
είναι το «δολίως»; 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Αφού ερωτήσατε, απαντώ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Καλά, είναι δυνατόν

σε µία τέτοια συζήτηση, που όλοι συµφωνούµε, να χαλάσει η συ-
νεδρίαση; Θα τρελαθώ δηλαδή! Δεν γίνονται αυτά τα πράγµατα.
Σε όλα συµφωνούµε και για...

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Συγγνώµη, να απαντήσω. 
Ακούστε, σας παρακαλώ. Εφόσον η κυρία Υπουργός δυσανα-

σχετεί, να µας εξηγήσει γιατί, χωρίς να µας ενηµερώσει eo ipso,
ιδίω δικαίω, παίρνει την τροπολογία τη δική µας και την κάνει
άρθρο στην τροπολογία τη δική της. Στην µεν δική της εµείς θέ-
λαµε να πούµε «ΠΑΡΩΝ» και µας υποχρεώνει να πούµε «ΠΑΡΩΝ»
και στην τροπολογία τη δική µας, που θέλαµε να πούµε «ΝΑΙ».
Γι’ αυτό το λέω «δολίως» και δεν το ανακαλώ!

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Λοιπόν, για να σας πω
και κάτι για να ολοκληρώσουµε. Εγώ όταν διάβασα, σας ρώτησα
αν γίνεται δεκτή η µε γενικό αριθµό 921 και µε ειδικό 33, µε την
προσθήκη της τροπολογίας µε γενικό αριθµό 915 και ειδικό 28.
Ε, νοµίζω ότι δεν χρειάζεται να το ερµηνεύσω. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Ε, δεν έγινε κατανοητό! Δεν µπο-
ρούµε πάντοτε να παρακολουθούµε κατ’ αυτόν τον τρόπο!

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Το διάβασα ήταν ξε-
κάθαρο. Όταν το διαβάζουµε, δεν υπάρχει δολιότητα. 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ: Ο Υπουργός ενέκρινε...
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Τον λόγο έχει η κυρία

Υπουργός. 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-

κής  Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Κύριε
Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, νοµίζω ότι, τόσο κατά
την συζήτηση επί της αρχής την Τετάρτη, όσο και κατά την συ-
ζήτηση επί των άρθρων την Πέµπτη έγινε διεξοδικότατη συζή-
τηση. Πάρα πολλοί δε συνάδελφοι απ’ όλες τις πτέρυγες πήραν
τον λόγο –τους ακούσαµε όλους- και ανέπτυξαν τα επιχειρήµατα
υπέρ των διακριθέντων αθλητών. 

Μετά απ’ αυτήν την ανοικτή κοινοβουλευτική δηµοκρατική δια-
δικασία, όπου όλα καταγράφονται στα επίσηµα Πρακτικά της
Βουλής και όλα έχουν κατατεθεί κανονικά ως τροπολογίες -ανα-
φερθήκαµε και εγώ και ο Υπουργός στο ότι πολλά κόµµατα επω-
νύµως έχουν καταθέσει τροπολογία και µάλιστα ο Υπουργός
έκανε δεκτή την τροπολογία της Αξιωµατικής Αντιπολίτευσης σε
µία συµβολική κίνηση δηµοκρατίας- τι ερχόµεθα τώρα να ακού-
σουµε;  Ερχόµεθα, λοιπόν, τώρα να ακούσουµε -υψίστη δηµα-
γωγία και λαϊκισµός, κύριε συνάδελφε!- ότι «δολίως» –λέει- εµείς
τη βάλαµε ως παράγραφο, για να µην ψηφίσετε. 

Ήταν γνωστή σε όλους και η θέση των Ανεξαρτήτων Ελλήνων
και του ΣΥΡΙΖΑ και του ΠΑΣΟΚ και της Νέας Δηµοκρατίας και
όλων των κοµµάτων για το θέµα. Ήταν συµφωνηµένη, ήταν συ-
ζητηµένη εδώ στο Κοινοβούλιο. Πού είναι ο δόλος; Όταν µέσα
εδώ υπάρχει τόσο µεγάλη έλλειψη εµπιστοσύνης, όταν το
έχουµε συζητήσει τόσες φορές, νοµίζω, κύριε Πρόεδρε, ότι θα
πρέπει να κλείσει το θέµα…

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Μα, έχει κλείσει το
θέµα. 

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΧΡΙΣΤΟΦΙΛΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Διοικητι-
κής  Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης): Είναι
καθαρά υποθετικό. Υπάρχει στο νοµοσχέδιο και οι απόψεις των
κοµµάτων έχουν τεθεί εδώ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Έχει κλείσει το θέµα,
διότι και το διαβάσαµε και το διευκρινίσαµε. 

Ολοκληρώθηκε, λοιπόν, η συζήτηση.
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα να

πάρω τον λόγο. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Όχι, δεν τον έχετε,

διότι είναι ένα θέµα στο οποίο όλοι συµφωνείτε. Σωστά καταθέ-
σατε την άποψή σας. Διευκρινίστηκε η άποψή σας.

ΜΑΥΡΟΥΔΗΣ  ΒΟΡΙΔΗΣ: Έχει περαιωθεί η συζήτηση, κύριε
Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Εισερχόµεθα, λοιπόν,
στην ψήφιση του ακροτελευτίου άρθρου. 

Ερωτάται το Σώµα: Γίνεται δεκτό το ακροτελεύτιο άρθρο ως
έχει;

ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Γεώργιος Καλαντζής): Το ακροτελεύτιο

άρθρο έγινε δεκτό κατά πλειοψηφία.  
Συνεπώς, το νοµοσχέδιο του Υπουργείου  Διοικητικής Μεταρ-

ρύθµισης  και Ηλεκτρονικής  Διακυβέρνησης: «Ρυθµίσεις Υπουρ-
γείου Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής
διακυβέρνησης και άλλες διατάξεις» έγινε δεκτό κατά πλειοψη-
φία επί της αρχής, επί των άρθρων και επί των τροπολογιών κατά
πλειοψηφία. 

Η ψήφισή του στο σύνολο αναβάλλεται για άλλη συνεδρίαση.  
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύ-

σουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα. 
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 19.02’ λύεται η συνε-

δρίαση για αύριο ηµέρα Τετάρτη 13 Νοεµβρίου 2013 και ώρα
10.00’, µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος: νοµοθετική εργα-
σία, σύµφωνα µε την ηµερήσια διάταξη, που έχει διανεµηθεί.

2236 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                   ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ
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